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İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ 
KALİTEYİ DÜŞÜRÜYOR

Küresel iklim değişikliğiyle birlikte, mevsimsel 
sıcaklıklarda ve yağışlarda yaşanan değişkenlik, 

şeker pancarı üretiminde olumsuzluklara yol 
açıyor. İklimsel olumsuzluklar, verim ve kaliteyi 

düşürüyor.  n HABERİ SAYFA 5'TE

SELÇUKLU’NUN KANADI
SANAT İÇİN ÇIRPIYOR 

Selçuklu Sanat Akademisi’nde yaz dönemi kur-
sunda eğitim alan öğrencilerle biraraya gelen 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
akademide yaz döneminde 327 kursiyerin eği-

tim aldığını söyledi.   n HABERİ SAYFA 5'TE

ÖMER KORKMAZ’DAN 
TRANSFER MESAJI

Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor Başkanı 
Ömer Korkmaz ve beraberindeki yönetim kurulu 

üyeleri Türkiye Spor Yazarları Derneği (TSYD) 
Konya Şubesini ziyaret etti. Korkmaz, ziyaretinde 

yeni transfer olabileceğine işaret etti.  
n HABERİ SAYFA 10'DA

‘ELELE, GÖNÜL GÖNÜLEYİZ’
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, AK Parti Konya İl 
Başkanı Hasan Angı ve ilçe belediye 
başkanlarıyla birlikte Çevre, Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat 
Kurum’u ziyaret etti. Başkan Altay, “El 
ele, gönül gönüle vererek şehrimize 
ve hemşehrilerimize hizmet etmeye 
devam edeceğiz” değerlendirmesinde 
bulundu.
n HABERİ SAYFA  2'DE

Kamyon Garajı 
rahatlatacak

Yüzde 100 
Türk markası 

Konya 
Büyükşehir 
Belediyesi 
tarafından 
Aksaray 
Çevre Yolu 
Kavşağı’n-
da yapımı devam eden Yeni Kamyon 
Garajı hem şehir içi trafik yükünü 
azaltacak hem de sektör için önemli 
bir ticaret ve ulaşım merkezi haline 
gelecek. n HABERİ SAYFA 2’DE

Yüzde 100 
yerli üretim 
ve Konya 
markası 
olan Retro 
İlaç, 15'ten 
fazla ülkeye çocuk ve yetişkinler için 
gıda takviyeleri ihraç ediyor. Retro 
İlaç Kurucusu ve Genel Müdürü Sadık 
Uysal, yüksek kaliteli besin takviyeleri 
üretmeyi sürdüreceklerini söyledi.
n HABERİ SAYFA 2’DE

Hayvancılıktaki sorunlara değinen Konya DSYB Başkanı Edip Yıldız, “Aracılar ka-
zanıyor” dedi. Yıldız, hayvancılıkta sistemin omurgasının süt olduğuna dikkat çekti 

Obruklar hayatı tehdit ediyor 
Karapınar’da yeryüzü yarıkları ve küçük çaplı obruk-
ların büyüme tehlikesi vatandaşları tedirgin ediyor. Ev 
çevresinde obruk riski olduğu belirlenen vatandaş ise 
evinin taşınması için yardım istiyor.
n HABERİ SAYFA 6'DA

Aracılar kazanıyor!
SÜT OMURGADIR  

Hayvan üreticileri, son yıl-
larda farklı sorunlarla baş 
etmeye çalışıyor. Yaklaşık 

2 yıl önce süt tozu ihra-
catının da kapatılmasıyla 
birlikte üreticinin yaşa-

dığı zorluklara bir yenisi 
daha eklendi. Konya 

Damızlık Sığır Yetiştirici-
leri Birliği (DSYB) Baş-

kanı Edip, süt üretiminin 
hayvancılığın omurgası 
olduğuna dikkat çekti.

DOĞRU BİR ADIM
Yıldız, et ve süt ürünle-

rindeki fiyat artışlarından 
vatandaşın olumsuz et-
kilendiği gibi; üreticinin 
de kazanmadığına işaret 

etti. ‘Yalnızca aracılar 
kazanıyor’ diyerek duru-
ma tepki gösteren Yıldız, 

bu yıl hayata geçirilen 
planlı üretim uygulama-
sının da doğru bir adım 

olduğunu söyledi.
n HABERİ SAYFA 5'TE

Gelecek Partisi Konya Millet-
vekili Hasan Ekici, Konya’nın 
sorunlarının TBMM’de takipçisi 
olmayı sürdüreceklerini belirte-
rek özellikle AHİ Kanalı’nın tam 
anlamıyla bitirilememesinden 
yakındı.

Enflasyona da değinen Ekici; 
“Vatandaşlarımız Enflasyon ve hayat 
pahalılığından şikayetçi. Gurbetçi 
vatandaşlarımız da Türkiye’deki 
fiyat artışından etkilenerek bunları 
dile getiriyor” dedi.
 n HABERİ SAYFA 3'TE

BİR TÜRLÜ GELEMEDİ! 
Ekonomik 
şartlar ağır

Konya’da 898 
bin araç var

'Zordayız, geçinemiyoruz' eyle-
minde konuşan Türk-İş Konya 
İl Temsilcisi Abdülkadir Tamak, 
TÜRK-İŞ olarak işçinin, emekli-
nin insana yakışır koşullarda bir 
hayat sürmesini istedi.
n HABERİ SAYFA 4'TE

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Temmuz ayı Motorlu 
Kara Taşıtları istatistiklerine 
göre; Ülkemizde Temmuz 
ayında 276 bin 615 adet taşıtın 
trafiğe kaydı yapılırken Kon-
ya’da bu sayı 898 bin 268 olarak 
kayıtlara geçti.
n HABERİ SAYFA 3'TE

‘KOP yatırımlarının 
takipçisi olacağız’ 
n HABERİ SAYFA 3'TE

Av faaliyetleri sıkı 
denetim altında  
n HABERİ SAYFA 6'DA

Çalışmayla kaza 
riski en aza indirildi 
n HABERİ SAYFA 4'TE

Edip Yıldız
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Sağlıklı bir yaşam için yük-
sek kaliteli besin takviyeleri 
üretme misyonuyla yola çıkan 
Retro İlaç, 15'ten fazla ülkeye 
çocuk ve yetişkinler için Gıda 
Takviyeleri üretiyor ve ihraç 
ediyor. Retro İlaç olarak 4 fark-
lı marka ve 7 farklı ürünün bu-
lunduğuna dikkat çeken Retro 
İlaç Kurucusu ve Genel Müdürü 
Sadık Uysal, markalarının yüzde 
100 yerli üretim ve Konya mar-
kası olması hasebiyle rekabetçi 
bir yerde konumlandığına dikkat 
çekti. Uysal, “Retro İlaç olarak, 
sağlıklı bir yaşam için yüksek 
kaliteli besin takviyeleri üretme 
misyonuyla yola çıktık. Yılların 
tecrübesi ve ileri teknoloji la-
boratuvarlarımızda, doğal kay-
naklardan elde edilen en saf ve 
etkili ürünleri sunmayı hedefli-
yoruz. Ürün yelpazemizde, baş-
ta balık yağı olmak üzere, çeşitli 
vitamin ve mineral takviyeleri 
bulunuyor. Her adımda kalite 
ve güvenilirliği ön planda tu-
tarak, halkımıza sağlıklı yaşam 
yolculuklarında en iyi desteği 
sağlamayı amaçlıyoruz. Retro 
İlaç olarak, ürünlerimizin et-
kinliği ve müşteri memnuniyeti 
bizim için en önemli önceliktir. 
Bu yüzden halkımızın yaşam 
kalitesini yükseltecek yenilik-

çi çözümler sunmaya ve sağlık 
alanındaki bilimsel gelişmeleri 
yakından takip etmeye devam 
ediyoruz” dedi. 

‘ÜRÜNLERİMİZ AİLELER 
TARAFINDAN KISA SÜREDE

 BENİMSENDİ’
Markalarının her zaman 

en iyi kaliteyi optimum fiyatla 
sunmak olduğuna dikkat çeken 
Retro İlaç Kurucusu ve Genel 
Müdürü Sadık Uysal, konuşma-
sını şöyle sürdürdü, “20 yıllık 
ilaç sektörü geçmişimde; dok-
tor, hastane, özel poliklinik ola-
rak reçete ve eczane kanalında 
satış aşamalarında çalışmış bir 
mümessil, hemen hemen bütün 

iç dinamikleri görmüş bir emek-
çi olarak, sektörümüze hizmet 
etmeye ve bir katma değer 
oluşturma anlamında da gıda 
takviyesi üretim çalışmalarıma 
devam etmekteyim. Temelleri 5 
yıl önce atılan firmamızın 2 yıldır 
aktif olarak sektörde yer aldığını 
belirtmek isterim. Bu tecrübe 
ve birikimlerimin neticesinde, 
ürettiğimiz şuruplarımız ben-
zersiz formülasyonlarımızla 
hem çocuk doktorlarımızın te-
veccühünü kazandı hem de etki 
olarak istenen sonuçlar alındığı 
için aileler tarafından kısa süre-
de benimsendi. Bununla birlik-
te hem yüzde 100 yerli üretim 

olması hasebiyle ki markamız 
ayrıca Konya markasıdır, hem 
de fiyat anlamında uygunluk 
konusunda rekabetçi bir yerde 
konumlanmaktadır. Hem ailele-
rimize bütçe konusunda destek 
olmakta hem de etki anlamında 
çocuklarımıza tam anlamıyla hi-
tap etmektedir.” ifadelerini kul-
landı.

‘YENİ İHRACAT HEDEFLERİNE 
ODAKLANDIK’

Retro İlaç olarak Türk Mar-
kası olmanın vermiş olduğu gu-
rurla hem ülkemizin yurtdışında 
tanıtılmasına hem de ülkemize 
döviz girdisi yapabilmek için tüm 
gücüyle çalışmalarına devam et-

mekte olduklarına dikkat çeken 
Uysal, “Bu anlamda sektöre yön 
veren ürün ve formülasyonları-
mızın başarısıyla kısa sürede İç 
piyasaya da kendimizi kanıtla-
mış olmakla birlikte ihracat he-
deflerimize de odaklanmış bu-
lunmaktayız. Çünkü hem ürün 
gamımız genişlemekte (yeni 
kapsül ve şuruplarımız piyasaya 
çıkacak) hem de dış piyasalar-
dan talep gelmekte. Yüzde 100 
Türk Markası olmanın vermiş 
olduğu gururla hem ülkemizin 
yurtdışında tanıtılmasına hem 
de ülkemize döviz girdisi yapa-
bilmek için var gücümüzle çalış-
malarımıza devam etmekteyiz. 

Retro İlaç olarak 4 farklı marka-
mız ve şurup ve kapsül formla-
rıyla 7 farklı ürünümüz bulun-
maktadır. Ürün gruplarımızda 
ATLANTIC OMEGA-3, IMMUNI-
ZER, APPETIZER ve ENERGIZER 
markalarımız bulunmakta olup 
tüm çocuk ve yetişkinlerimizin 
gereksinimlerini günlük ihti-
yaçlarına göre yönetebilmekte-
yiz. Atlantic Omega-3 şurup ve 
kapsüllerimiz, zihin güçlendirici 
formülüyle çocuklarda ve yetiş-
kinlerde odaklanmayı ve çalış-
kanlığı artırmakta aynı zamanda 
unutkanlığı azaltmakta. Immu-
nizer şurup ve kapsüllerimizle, 
çocuklarda ve yetişkinlerde ba-
ğışıklığı en üst seviyeye çıkara-
cak bir formülasyonu tüketicile-
re sunduk. Appetizer şurup ve 
kapsüllerimizle, çocuklarda ve 
yetişkinlerde iştahsızlık sorunu-
nu ortadan kaldırdık ve yemek 
seçmeden, iştahla yemek yiyen 
sağlıklı nesillerin yetişmesi için 
iyi bir formülasyon elde ettik. 
Energizer kapsüllerimizle, vücu-
dumuzun ihtiyaç duyduğu tüm 
fiziksel ve mental verimlilikleri 
bir araya getirerek konsantras-
yon, başarı, odaklanma ve per-
formans artışına ulaştık.” diye-
rek sözlerini bitirdi.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Yüzde 100 yerli üretim ve Konya markası olan Retro İlaç, sağlıklı bir yaşam için yüksek kaliteli besin takvi-
yeleri üretme misyonuyla çocuk ve yetişkinler için ürettiği gıda takviyelerini 15'ten fazla ülkeye ihraç ediyor

Yüzde 100 Türk markası 

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından Aksaray Çevre 
Yolu Kavşağı’nda yapımı de-
vam eden Yeni Kamyon Garajı 
şehir içi trafik yükünü azalta-
cak. Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Konya’nın her dönemde önemli 
bir ticaret ve ulaşım merkezi 
olduğuna dikkat çekerek, şehir 
içi ve şehirlerarası taşımacılı-
ğın etkinliğini artırmak adına 
altyapı çalışmalarını sürdürme-
nin kendileri için büyük önem 
taşıdığını vurguladı. Geçtiği-
miz Mart ayında Aksaray Yolu 
Kavşağı’nda temelini attıkları 
Yeni Kamyon Garajı’nın, sadece 
kamyonların düzenli ve güven-
li bir şekilde park edebileceği 
bir alan sunmakla kalmayaca-
ğını kaydeden Başkan Altay, 
aynı zamanda şehir içi trafiği 
rahatlatacağını ve lojistik faa-
liyetlerin daha verimli yürütül-
mesini sağlayacağını söyledi. 
Yeni Kamyon Garajı’nda kaba 

inşaatın tamamlanmak üzere 
olduğunu belirten Başkan Al-
tay, “Projenin tamamlanmasıyla 
hem kamyoncularımız hem de 
Konya halkı için büyük bir ko-
laylık sağlamış olacağız. Kam-
yon garajımız, modern tesisleri, 

geniş kapasiteli park alanları ve 
kullanıcı dostu tasarımıyla şeh-
rimizin ulaşım altyapısına bü-
yük bir katkı sağlayacak. Tesi-
simizi 2025 yılının ilk aylarında 
tamamlayacağız inşallah” ifade-
lerini kullandı. n HABER MERKEZİ

Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay, AK Parti Konya İl Başkanı 
Hasan Angı ve ilçe belediye 
başkanlarıyla birlikte Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanı Murat Kurum’u ziyaret 
etti. Başkan Altay, “El ele, gö-
nül gönüle vererek şehrimize 
ve hemşehrilerimize hizmet et-
meye devam edeceğiz” değer-
lendirmesinde bulundu. Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, AK Parti 
Konya İl Başkanı Hasan Angı 
ve ilçe belediye başkanlarıy-
la birlikte Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanı Murat 
Kurum’u ziyaret etti. Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanı Murat Kurum’la yaptık-
ları görüşmeye ilişkin açıklama 
yapan Başkan Altay, “İl Başka-
nımız Hasan Angı ve belediye 
başkanlarımızla birlikte Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikli-

ği Bakanımız Sayın Murat Ku-
rum’u ziyaret ettik. El ele, gö-
nül gönüle vererek şehrimize 
ve hemşehrilerimize hizmet 
etmeye devam edeceğiz” ifa-
delerini kullandı. Başkan Altay, 

Konya’ya verdiği değer ve des-
tekleri için de Bakan Kurum’a 
teşekkür etti. Ziyaret kapsa-
mında Konya ve ilçelerinde ya-
pımı devam eden projeler isti-
şare edildi. n HABER MERKEZİ

Çok amaçlı bir proje ‘Elele, gönül gönüleyiz’

Sadık Uysal



Çumra Belediye Başkanı Meh-
met Aydın, Konya Ovası'na su ge-
tirilmesi planlanan barajların son 
durumu hakkında bilgilendirme 
amaçlı incelemelerde bulundu. 

Çumra Belediye Başkanı Meh-
met Aydın, tarımsal arazilerin ve-
rimli bir şekilde sulanması adına 
Konya ve Çumra ovasının yıllardır 
beklediği su kaynakları için, Konya 
Ovası Sulama Projeleri kapsamın-
da; Bağbaşı barajı, Afşar barajı, 
Bozkır barajı ve Hadimi tünelinde 
incelemelerde bulundu. Başkan 
Aydın ile birlikte programa Yenin-
den Refah Partisi Çumra İlçe Baş-
kanı Mehmet Ali Aygül, belediye 
meclis üyeleri, ilçe yönetimi ve 
icra kurulu üyeleri de katıldı. 

Başkan Aydın, barajların mev-
cut sulama kapasiteleri ve Mavi 
tünel projesinin devam eden ça-
lışmaları hakkında yetkililerden 
bilgi alarak, en kısa sürede bu ya-
tırımların tamamlanması ve yeni 
su kaynaklarının Konya ve Çumra 

ovasına aktarılması konusunda 
tüm çiftçilerin ortak taleplerini 
iletti. 
“PROJENİN TAKİPÇİSİ OLACAĞIZ”

Bu kapsamda Mavi tünel pro-
jesinin tamamlanması ve suyun 
ovaya aktarılması sürecinin takip-

çisi olacaklarını belirten Çumra 
Belediye Başkan Mehmet Aydın; 
“Çumra’nın en büyük ihtiyacı olan 
su meselesinin takipçisi olacağı-
mızı 31 Mart 2024 seçimlerinde 
söz vermiştik. Konya Ovası Su-
lama Projeleri içerisinde yer alan 
yatırımlarda yaptığımız inceleme-
ler ve yetkililerden aldığımız bil-
giler sonucunda, Afşar barajından 
Bağbaşı barajına suyun aktarıla-
cağı Hadimi tünelindeki çalışma-
lar yapılan ihaleye göre 31 Aralık 
2026’da tamamlanacak. Türki-
ye’nin tahıl ambarı Konya ovası ve 
tarımın başkenti Çumra ovasının 
bir an evvel suya kavuşması ge-
rekmektedir” ifadelerini kullandı.  
n HABER MERKEZİ

TBMM KİT Komisyonu Üye-
si ve Gelecek Partisi Konya Mil-
letvekili Hasan Ekici Konya Ye-
nigün Gazetesini ziyaret etti. 
Gerçekleşen ziyarette Konya Ye-
nigün Gazetesi Sorumlu Yazı İş-
leri Müdürü Abdullah Akif Solak 
ve İstihbarat Şefi Muhammed 
Esad Çağla da hazır bulundu.

Saadet- Gelecek Grubu ola-
rak TBMM’nin gür sesi olduk-
larına dikkat çeken TBMM KİT 
Komisyonu Üyesi ve Gelecek 
Partisi Konya Milletvekili Hasan 
Ekici konuşmasını şöyle sürdür-
dü, “14 Mayıs 2023 tarihinde 
gerçekleştiren Cumhurbaşkan-
lığı ve milletvekilliği genel se-
çimlerinin ardından milletimiz 
bizlere TBMM’de 10 milletve-
kili ile temsil etme hakkı verdi. 
Mecliste grup kurmak için 20 
kişi gerekiyordu.  Grup ile Par-
lamentoda milletimizin sesini 
güçlü çıkmasını sağlaması adına 
Saadet Partisi ile görüşerek Sa-
adet-Gelecek Grubunu kurduk. 
Saadet-Gelecek Grubu olarak 
TBMM’nin gür sesi olduk. Baş-
ta Filistin ve Gazze olmak üzere 
birçok konuda yaptığımız çalış-
malar ile iktidarı uyardık. Mec-

lisin kürsüsünde Saadet- Gele-
cek Grubu milletvekilleri olarak 
doğruyu, hakkı haykırdık. Kötü 
ekonominin sonuçlarını vatan-
daşımız yaşamaya devam edi-
yor. Bizler sürekli olarak meclis-
te ezilen vatandaşlarımızın sesi 
olmaya çalıştık. Gelecek Partisi 
olarak meclisin tatile girdiği yaz 
döneminde saha çalışmalarına 
ağırlık verdik. Karaman, Aksa-
ray ve Niğde illerini Genel Baş-
kan Yardımcılarımız ile ziyaret 
ederek vatandaşlarımız ve es-
naflarımız ile buluştuk. Onların 

sorunlarını ve taleplerini dinle-
dik. Vatandaşlarımız Enflasyon 
ve hayat pahalılığından şikayet-
çi. Gurbetçi vatandaşlarımız da 
Türkiye’deki fiyat artışından et-
kilenerek bunları dile getiriyor, 
yaptıkları alışverişlerde pazarlık 
yaptığını ifade ediyorlar.  Saa-
det- Gelecek Grubu olarak önü-
müzdeki dönemde de yoğun bir 
şekilde çalışmalarımıza devam 
edeceğiz.” 

‘KONYA’NIN SORUNLARININ VE 
PROBLEMLERİNİN TAKİPÇİSİYİZ’
Gelecek Partisi olarak Kon-

ya’nın sorunlarını ve problem-
lerini her fırsatta dile getir-
diğini ifade eden Milletvekili 
Ekici TBMM’deki konuşmaların-
da Konya’nın sorunlarını, prob-
lemlerini de dile getirdiğini ifade 
etti. Ekici, “Konya’mızın önemli 
sorunlarından bir tanesi dünya-
nın da en önemli küresel sorun-
ları arasında yer alan su sorunu. 
Maalesef bu kapsamda Konya 
Ovası Projesi (KOP) kapsamı 
içerisinde olan AHİ Kanalı tam 
olarak bitiremedi ve Göksu’nun 
suyu getiremeyerek Ova’ya ak-
tarılmadı. Konya’nın sorunlarını 
ve problemlerini ilgili bakanlık-
lara soru önergeleri vererek ya 
da kürsüde konuşarak dile getir-
dik. Getirmeye de devam edece-
ğiz. Yerel birçok yatırım hayata 
geçiremedi. Yaz tatilini de ve-
rimli bir şekilde geçirerek yeni 
yasama yılında da Konyalıların 
taleplerini isteklerini güçlü bir 
şekilde dile getirmeye devam 
edeceğiz. Gelecek Partisi olarak 
milletimizin bizlere verdiği yet-
ki çerçevesinde Konya’mıza ve 
milletimize hizmet etmeye de-
vam edeceğiz.” dedi.
n TÜLİN ŞEKER

Finansal Kurumlar Birliği 
(FKB) Finansal Kiralama, Fakto-
ring, Finansman, Varlık Yönetim 
ve Tasarruf Finansman Şirket-
leri’nin 2024 yılı ikinci çeyreği 
itibarıyla 6 aylık konsolide ve-
rilerini açıkladı. FKB’nin temsil 
ettiği beş sektörün 2024 yılı 6 
aylık konsolide verilerine göre; 
İşlem hacmi 830,5 milyar TL, 
Aktif toplamı 786,7 milyar TL,

Özkaynak büyüklüğü 147 
milyar TL, Müşteri sayısı ise 6,2 
milyon olarak gerçekleşti.

Finansal Kurumlar Birliği’nin 
temsil ettiği sektörlere yönelik 
değerlendirmelerde bulunan Fi-
nansal Kurumlar Birliği Başkanı 
Ali Emre Ballı; “Finansal Kira-
lama, Faktoring, Finansman, 
Varlık Yönetim ve Tasarruf Fi-
nansman şirketlerimiz, yılın ilk 
6 ayında yakaladıkları büyüme 
oranlarıyla Türkiye ekonomisi-
ne katkı sunmaya devam etti. 
Bundan 11 yıl önce yola çıkan 

Birliğimiz; finansal sistemin 
sürdürülebilir bir şekilde geliş-
mesi için, bünyemizde yer alan 
5 sektördeki, 124 şirket ve 13 
bin 634 çalışan ile finansma-
na erişimi kolaylaştırmak için 
kamu otoritesinden sektörü-
müzün önünü açacak bir kısım 
yasal düzenlemelerin hayata 
geçirilmesini bekliyoruz. Bu 
doğrultuda resmi mercilerden 
aldığımız güç ile sektörümüzün 
finans ekosistemi içindeki payı-
nın gelişmiş ekonomilerdeki se-

viyelere çıkarılması, önümüzde-
ki süreçte en büyük hedefimiz 
olacaktır” diye konuştu.  

İLK 6 AYLIK VERİLERDE 
ÖZKAYNAKLARDAKİ ARTIŞLAR 

ÖNE ÇIKIYOR...
Ali Emre Ballı, FKB’nin tem-

sil ettiği sektörlerin 2024 yı-
lının ilk altı aylık finansal per-
formanslarına ilişkin şu bilgileri 
paylaştı; “Öncelikle 2024 yılının 
6 aylık verileri ışığında, FKB 
bünyesindeki sektörlerin mali 
verilerinde ilk üç ayda olduğu 

gibi artışlar görüldüğüne dik-
kat çekmek isterim. Bankacılık 
dışı finans sektörü şirketleri-
nin, geçen yılın aynı dönemi-
ne göre; işlem hacminin yüzde 
77, aktif büyüklüğünün yüzde 
54,6, özkaynaklarının ise yüzde 
92,2 büyüdüğünü görmekteyiz. 
Özellikle Tasarruf Finansman 
sektörümüz Haziran 2024 tarihi 
ile geçen yılın aynı dönemi kı-
yaslandığında özkaynaklarında, 
işlem hacminde ve aktif büyük-
lüğünde kayda değer artışlar 

yaşadı. Sektörün özkaynakları 
yüzde 354,5 yükseliş ile 17,4 
milyar TL’ye, işlem hacmi yüzde 
301,1 büyüme ile 111,9 milyar 
TL’ye, aktif büyüklüğü ise yüzde 
207,7 artış ile 47,9 TL’ye yük-
seldi. Faktoring sektörümüzün 
de özkaynaklarındaki yüzde 
99,6'lık artış göze çarptı. Sek-
törün özkaynakları bu yükseliş-
le Haziran 2024'te 45,5 milyar 
TL'ye ulaştı. İşlem hacmi ise 
yine aynı dönem kıyaslandığın-
da yüzde 64,2'lik artışla, 522 

milyar TL'yi buldu. Finansman 
sektörümüz de; geçen yılın aynı 
dönemine göre işlem hacminde 
yüzde 69,9'luk artış kaydetti. 
Sektör bu yükselişle işlem hac-
mini, 122,5 milyar TL’ye çıkardı. 
Sektörün alacakları yüzde 75,9 
oranında artarak 138 milyar 
TL’ ye ulaştı. Finansman sektö-
rünün aktif büyüklüğü ise yüz-
de 67,8 yükselerek, 164 milyar 
TL’yi aştı. Finansal Kiralama 
sektörümüz de yine diğer sek-
törlerimiz gibi özkaynaklarında-
ki artış ile dikkat çekti. Sektörün 
özkaynakları geçen yılın aynı 
dönemine göre yüzde 73,3 ora-
nında artarak yaklaşık 51 milyar 
TL oldu.  Diğer yandan; Varlık 
Yönetim şirketlerimizin aktif 
büyüklüğü yüzde 114,6 yükseliş 
ile 24 milyar TL’yi aştı. Sektö-
rün özkaynakları ise yüzde 76,9 
artarak, 11,4 milyar TL olarak 
kaydedildi.” 
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Banka dışı finans sektöründe önemli büyüme
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      Gece Gündüz
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Karaman               17°C 33°C 
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Gelecek Partisi Konya Milletvekili Hasan Ekici, Konya’nın sorunlarının TBMM’de takipçisi olma-
yı sürdüreceklerini belirterek özellikle AHİ Kanalı’nın tam anlamıyla bitirilememesinden yakındı 

Ekici: Ova’ya su bir 
türlü getirilemedi!

‘KOP yatırımlarının takipçisi olacağız’ 

Konya Yenigün Gazetesi 
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü 
Abdullah Akif Solak ve İstih-
barat Şefi Muhammed Esad 
Çağla, kısa bir süre önce 
Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan tarafından Konya 
Orman Bölge Müdürlüğüne 
atanarak görevine başlayan 
Mustafa Yalçın'ı makamında 
ziyaret ederek ‘Hayırlı olsun’ 
dileklerini iletti. Gerçekleşti-
ren ziyarette Konya Yenigün 
Gazetesi Sorumlu Yazı İşleri 
Müdürü Abdullah Akif Solak 

gazete çalışmaları hakkında 
Müdür Yalçın’a bilgi verdi. 
Ziyaretten duyduğu mem-
nuniyeti dile getiren Konya 
Orman Bölge Müdürü Musta-
fa Yalçın da  Konya Yenigün 
Gazetesi Sorumlu Yazı İşleri 
Müdürü Abdullah Akif Solak 
ve İstihbarat Şefi Muhammed 
Esad Çağla’ya  ziyaretlerinden 
dolayı teşekkür ederek ça-
lışmalarında başarılar diledi. 
Ziyaret günün anısına çekilen 
hatıra fotoğrafı ile son buldu.
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Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Temmuz ayı Motorlu 
Kara Taşıtları istatistiklerini 
yayımladı. Buna göre; Ülke-
mizde Temmuz ayında 276 
bin 615 adet taşıtın trafiğe 
kaydı yapıldı. Konya’da trafi-
ğe kayıtlı araç sayısı Temmuz 
ayı sonu itibarıyla 898 bin 268 
olurken, Karaman’da trafiğe 
kayıtlı araç sayısı ise 108 bin 
254 oldu.

Temmuz ayında trafiğe 
kaydı yapılan taşıtların yüz-
de 46,9'unu motosiklet, yüz-
de 39,4'ünü otomobil, yüz-
de 8,5'ini kamyonet, yüzde 
2,6'sını traktör, yüzde 1,7'sini 
kamyon, yüzde 0,6'sını mini-
büs, yüzde 0,2'sini otobüs ve 
yüzde 0,1'ini özel amaçlı taşıt-
lar oluşturdu. Temmuz ayında 
trafiğe kaydı yapılan taşıt sa-
yısı bir önceki aya göre mini-
büste yüzde 106,6, kamyonda 
yüzde 99,2, kamyonette yüzde 
76,9, otobüste yüzde 56,1, 
otomobilde yüzde 43,7, moto-
siklette yüzde 30,3, traktörde 
yüzde 18,3 ve özel amaçlı ta-

şıtta yüzde 1,4 arttı. Temmuz 
ayında geçen yılın aynı ayı-
na göre trafiğe kaydı yapılan 
taşıt sayısı minibüste yüzde 
123,7, otobüste yüzde 47,0, 
özel amaçlı taşıtta yüzde 41,4, 
motosiklette yüzde 27,9, kam-
yonda yüzde 23,3, otomobilde 
yüzde 13,5, kamyonette yüzde 
8,3 artarken traktörde yüzde 
8,7 azaldı. Temmuz ayı sonu 
itibarıyla trafiğe kayıtlı taşıtla-
rın yüzde 52,3'ünü otomobil, 
yüzde 19,0'ını motosiklet, yüz-
de 15,3'ünü kamyonet, yüzde 
7,4'ünü traktör, yüzde 3,3'ünü 
kamyon, yüzde 1,7'sini mi-
nibüs, yüzde 0,7'sini otobüs 
ve yüzde 0,3'ünü özel amaçlı 
taşıtlar oluşturdu. Temmuz 
ayında devri(1) yapılan taşıt-
ların yüzde 64,9'unu otomo-
bil, yüzde 14,7'sini kamyonet, 
yüzde 13,5'ini motosiklet, 
yüzde 2,7'sini traktör, yüzde 
1,8'ini kamyon, yüzde 1,7'sini 
minibüs, yüzde 0,5'ini otobüs 
ve yüzde 0,2'sini özel amaçlı 
taşıtlar oluşturdu.
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Yenigün’den Yalçın’a ziyaret

Konya’da 898 bin araç var

Ali Emre Ballı

Hasan Ekici

Gelecek Partisi Konya Milletvekili Hasan Ekici, Yenigün Gazetesi’ni ziyaret etti
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Konya Aydınlar Ocağı, Neyzen 
Ahmet Şahin’in doğumunun 60, 
sanatının 45.yılında Saygı Gecesi 
düzenledi. İl Halk Kütüphanesi 
Salonunda yapılan programda ha-
tıralarını anlatan Şahin icra ettiği 
eserlerle de resital sundu.

Ahmet Şahin’in ney dersleri 
aldığı Neyzen Sadrettin Özçimi 
ve Konya Büyükşehir Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşler Dairesi Baş-
kanı Ahmet Çalışır’ın da katıldığı 
programın açılış konuşmasını ya-
pan Konya Aydınlar Ocağı Başka-
nı Dr. Mustafa Güçlü, musikinin 
önemine işaret ederek, “Latin 
Amerika’yı oluşturan İspanyol ve 
Portekizliler zaman içinde dillerini 
ve dinlerini unuttu ama müzikle-
rini koruyarak kültürlerini yaşatıp 
bağımsızlıklarını kazandı” dedi.

Musikiyi küçümsememek ge-
rektiğine vurgu yapan Güçlü, “Os-
manlı 1800’lü yıllarda gerilemeye 
başladığında ilimde ve sanayide 
geri kalmıştı ama musikide ve sa-
natta çok iyi durumdaydı. Sonra 
Fransa’ya benzeme tutkusu orta-
ya çıktı ve batı özentisi sebebiyle 
1925’de Filarmoni Orkestrası ku-
ruldu. 1926’da da Türk musikisi 
okullarda yasaklandı. Yasaklı dö-
nemde Türk müziğini köylerde 
ve dağlarda Aleviler, şehirlerde 
de pavyonlar ve gazinolar yaşattı. 
Hatta Zeki Müren birçok prog-
ramdan sonra geceyi karakolda 
geçirmiştir” diye konuştu.

Türk müziğinde son 40 yılda 
toparlanma olduğunu da kayde-
den Güçlü, “Neyzen Ahmet Şahin 
Konya’da yetiştikten sonra şu an 
her ne kadar İstanbul’da yaşıyor 
olsa da Konya ile bağlarını kopar-
mayan bir sanat ve kültür adamı-
dır. Davetimizi kırmayarak bugün 
bizimle olduğu için teşekkür edi-
yorum” ifadelerini kullandı. 

Daha sonra kürsüye gelen 
Neyzen Ali Erol, okul arkadaşı 
Neyzen Ahmet Şahin’in hayatı ve 
çalışmaları hakkında bilgiler verdi. 
Şahin’in 1964 yılında Isparta’da 
dünyaya geldiğini, sonraki yıllarda 
ailesiyle Konya’ya yerleşerek ilk ve 
orta eğitimini burada aldığını söy-
leyen Erol, “Konya İmam Hatip 

Lisesinde birlikte öğrenim gördük. 
Musiki ilhamını hocalarımız Zekai 
Kaplan ve Enver Etik’ten aldık. 
Neyzen Sadrettin Özçimi’nin ted-
risatından geçtikten sonra TRT’de 
görev yaptı. Emekli olduktan son-
ra İstanbul Üsküdar’da ney yapım 
atölyesi açtı ve burada dersler de 
vermektedir” dedi.

Daha sonra söz alan Neyzen 
Ahmet Şahin Cumhuriyetin ilk 
yıllarında Türk musikisine ge-
tirilen yasağın etkilerinin halen 
hissedildiğini anlatarak, “İmam 
Hatip Lisesini bitirip İTÜ’ye gittik. 
Biz başladıktan sonraki yıl, hazırlık 
sınıfında Usûl ve batı derslerinden 
geçemeyen okula devam edemi-
yordu. Türk musikisinde ün sahibi 
kişilerin çocukları, çevre baskısıyla 
batı müziğine yönelmek zorunda 
bırakıldı” diye konuştu.

“Musikinin temeli tekke mu-
sikisidir” diyerek sözlerine devam 
eden Şahin, “Batıda da en güzel 
musiki eserleri kiliselerden çık-
mıştır. Zaharyan Türk musikisini 
öğrenmek için Mevlevihâneye 
girmiş ve orada meşk etmiştir. 
Kaynaklara göre musiki, kuruluş 
itibariyle dinîdir. Dinî musikinin 
de aslı Kur’an’dır. Ben de Kur’an’ı 
daha güzel okuyabilmek için mu-
sikiye ilgi duydum” şeklinde ko-
nuştu.

Büyük bestekârların dinî alan-
dan çıktığına işaret eden Ahmet 
Şahin şunları kaydetti; “Ne kadar 
büyük bir medeniyetin üzerinde 
olduğumuzu bilmemiz ve genç-
lere bunu öğretmemiz lâzım. Bize 
ney sevgisini İmam Hatip’in orta 
kısmında hocamız Zekai Kaplan 
aşıladı. Lise kısmında ise rehber 
öğretmenimiz Muammer Tan’ın, 
beni müzik koluna göndermesi bir 
dönüm noktası oldu. Daha sonra 
Sadrettin Özçimi hocamızdan ders 
aldık” dedi. Program sonunda Ay-
dınlar Ocağı Başkanı Dr. Mustafa 
Güçlü, Neyzen Sadrettin Özçimi 
ve Konya Büyükşehir Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşler Dairesi Baş-
kanı Ahmet Çalışır, Neyzen Ah-
met Şahin’e kitap ve günün anısı 
olan belgeler takdim etti.
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‘Neyzen Ahmet Şahin 
Konya ile bağını koparmadı’

Cihannüma ismini ilk olarak 
2023 yılında yine bu ayda Şair ve 
Yazar Salih Sedat Ersöz Hocamdan 
duymuştum.

Birgün telefonum çaldı ve kar-
şıdaki ses Salih Sedat Ersöz Hoca-
mın sesiydi. Beni bir şiir etkinliği-
ne davet ediyordu. Şiir etkinliğini 
Cihannüma Derneği düzenliyordu. 
Etkinlik yeri ise Aksaray’dı. Ancak 
ben o tarihte İzmir’de olduğum için 
davete icabet edememiştim.

Anadolu Şiir Akşamlarının bi-
rincisi 2022 yılında Amasya’da, 
İkincisi 2023 yılında Aksaray’da ve 
üçüncüsü de 2024 yılı 17 Ağus-
tos’ta Kastamonu’da gerçekleşti. 

Üçüncü Anadolu Şiir Akşamları 
için yine Salih Sedat Ersöz Hocam 
davette bulundu ve Konyalı şairler-
den Ahmet Şener, Kazım Öztürk ve 
bendeniz olmak üzere dört şair bu 
etkinliğe davetliydik. 17 Ağustos 
2024 günü sabah 07.00’da etkinli-
ğin yapılacağı Kastamonu’ya doğru 
yola çıkmaya karar verdik. Bu ara-
da Kazım Öztürk abimiz bir sağlık 
sorunu nedeniyle katılamayacağını 
bildirince biz üç kişi olarak bana 
ait özel araçla planladığımız saatte 

yola çıktık.
Kulu yakınlarında seyrederken 

önümüzde damperi açık bir kam-
yonun hızla seyretmekte olduğunu 
fark eder etmez aklımıza gelen ba-
şımıza geldi. PTS denilen güvenlik 
kamera sistemine hızla çarparak  
yıkılmasına sebep oldu. Biz, dikka-
timiz sayesinde kazadan fiili olarak 
etkilenmedik ama karşı yoldan ge-
çen bir araç demir yığının arsında 
kaldı. Bereket versin ki can kaybı 
olmadı.

Böyle tatsız bir olayla başlayan 
yolculuğumuzun daha sonraki bö-
lümü çok neşeli ve rahat bir biçim-
de devam etti.

Anadolu Şiir Akşamları’na, 
Anadolu’nun bozkırlarından yem-
yeşil bir bitki örtüsüyle kaplı olan 
Orta Karadeniz Bölgesi’ne ilk defa 
geçiş yapıyordum. Bu manzarayı 
görünce kızgın demirin bir anda 
soğuk suyla buluşması gibi oldum. 
Adeta ‘çeliklendim’ yani. 

Gidiş gelişli 11 kilometre me-
safeden oluşan ve Çankırı ile Kas-
tamonu arasındaki 15 Temmuz 
İstiklâl Tüneli, “Ilgaz Anadolu’mun 
Sen Yüce bir Dağı’sın” türküsünü 

öğrendiğim ilkokul za-
manlarıma yani 1960’lı 
yıllara götürdü beni. 
Türküsünü söylediğim 
dağların altından, 40 
dakikalık zorlu yolu 5 
dakikada geçmenin 
hazzını yaşadım. Muh-
teşemdi...

Beş saat civarında 
süren yolculuğumuz 
Kastamonu’da sonlan-
dı. 

Organizasyon komitesi ve biz-
den önce Kastamonu’ya ulaşan 
şairlerimiz ve dernek yöneticileri 
güler yüzle karşıladılar bizi. Bir çay 
içimi sohbetten sonra Mehmet Akif 
Ersoy’un Kastamonululara hitap 
ettiği Nasrullah Kadı Camii, Hz. Pir 
Şeyh Şaban-i Veli Külliyesi, Hep 
Kebirler Camii, Kastamonu Kalesi, 
Yılanlı Camii, İsmailbey Külliyesi, 
Kastamonu Müzesi ve daha birçok 
yeri gezip görme imkânı bulduk.

“Nasrullah Kadı Camii’ne bura-
da özel bir parantez açmam lazım 
geliyor. Milli Mücadele yıllarında 

Anadolu’yu dolaşarak 
Türk Kurtuluş Sava-
şı'na destek toplayan 
milli şairimiz Mehmet 
Akif Ersoy, Nasrullah 
Camii’nde de vaazlar 
vermiş ve aynı za-
manda milli marşımız 
olan İstiklâl Marşı'nı 
TBMM’deki kabulün-
den önce ilk defa bura-
da okumuştur.”

Akşam olunca asıl 
konumuz olan Anadolu Şiir Ak-
şamları programına katılmak üzere 
üniversitenin yolunu tuttuk.

Açık havada yapılan programa 
30 civarında şair ve yoğun bir ka-
labalık katılım gösterdi. Şiirlerin 
teması, deprem, Gazze ve Şehir 
üzerineydi. Birbirinden güzel şiir-
leri birbirinden güzel şairler okudu-
lar. Ben de Konya’mızı anlatan “Bu 
Şehrin Rengi” isimli şiirimi okuma 
fırsatı buldum. Misafirperverlik 
harikaydı. Birçoğunu sosyal med-
yadan zaten tanıdığım şairlerle yüz 
yüze olmanın hoşluğunu yaşadım, 

yaşadık hep birlikte.
Bu programda dikkatimi çeken 

en önemli husus, Kastamonu Vali-
miz Sayın Meftun Dallı’nın progra-
mın sonuna kadar takip etmesiydi. 
Programın bitiminde, üniversitenin 
misafir salonuna geçip, Konya 
ekibinden şair arkadaşımız Ahmet 
Şener’in okuduğu “Ali Geliyor” şi-
irinin hikâyesini dinlemek ve şiiri 
yeniden okumasını istemesi ayrıca 
bizi memnun eden ve şiir sevdalısı 
valimizi bir kez daha sevmemize 
neden olan husustu.

Programdan sonra konaklama-
mızı için tahsis edilen Kastamonulu 
Şehit Şerife Bacı’nın ismini verdiği 
Şehir Şerife Bacı Öğretmen evine 
geldik. Sabah olunca kahvaltıdan 
sonra şairler dünyaca meşhur Kas-
tamonu Kalyonu gezisine katılmak 
üzere yola çıktılar. Gezi sonrası 
gece yolculuğu yapmamak için 
Konya ekibi olarak biz de Kastamo-
nu’dan ayrılıp güzel bir yolculuktan 
sonra 18 Ağustos Pazar akşamı 
Konya’ya vasıl olduk.

Böylece Valimiz Meftun Sayın 
Meftun Dallı’ya, Rektörümüz Sayın 
Prof. Dr. Ahmet Hamdi Topal’a,  or-

ganizasyonu gerçekleştiren, başta 
Cihannüma Derneği Genel Başkanı 
Sayın Rıza Yorulmaz Bey olmak 
üzere tüm yönetim kuruluna, orga-
nizasyonu yöneten Hüseyin Kır Ho-
camıza, programa katılan tüm şa-
irlerimize şükranlarımı sunuyorum.  

Hassaten, bu organizasyona 
katılmama sebep olan Şair ve Yazar 
Salih Sedat Ersöz  Hocama, bize 
yol arkadaşlığı yapan Ali Geliyor’un 
şairi Ahmet Şener’e şükranlarımı 
sunuyorum.

Şiiri, edebiyatı icat edip bizler 
faydalansın diye koyup gidenler-
den, Allah razı olsun diyorum. Zira 
şiiri, edebiyatı, türküyü seven in-
sanlardan kötülük gelmeyeceğini 
düşünüyorum. Var olsunlar, yaşa-
sınlar inşallah..

Ilgaz tünellerini geçince şahit 
olduğumuz, Yüce Allah’ın yarattığı 
güzelliklerin, o güzel ormanların biz 
döndükten sonra yanmaya başladı-
ğını üzülerek öğrendim. 

“Ormanları bilerek yakanların 
da ciğerleri yansın.” diyerek, hiç 
değilse ciğerimin yangınlarını sön-
dürmeye çalışıyorum, Allah affetsin 
inşallah.

CIHANNÜMA-ŞIIR, KONYA-KASTAMONU

haber@konyayenigun.com
TAYYAR YILDIRIM 

Türkiye İşçi Sendikaları Konfe-
derasyonu (Türk-İş) tarafından ül-
kedeki ekonomik sorunlara dikkat 
çekmek amacıyla Konya'da "Zor-
dayız, geçinemiyoruz" eyleminde 
yapılan açıklamada, yoksulun da-
yanacak gücü kalmadığı belirtile-
rek, "İşçilerin milli gelirden aldığı 
pay azalırken işverenlerin payı her 
geçen gün artmaktadır. Ülkemizde 
gelir adaleti hızla bozulmaktadır" 
denildi. Türkiye'deki ekonomik so-
runlara dikkati çekmek amacıyla 
Konya 'da yapılan eylemde konu-
şan Türk-İş Konya İl Temsilcisi                                                                          
Abdulkadir Tamak, “TÜRK-İŞ olarak 
işçinin, emeklinin insana yakışır ko-
şullarda bir hayatı olsun diye müca-
dele ediyoruz. Çalışanın, emeklinin 
hakkını arıyoruz. Sokaktaki enflas-
yonu en iyi biz biliyoruz. Üyelerimiz 
başta olmak üzere tüm emekçilerin 
taleplerini dile getiriyoruz” dedi. Ba-
sın açıklamasına CHP Konya Millet-
vekili Barış Bektaş da katılarak des-
tek verdi

‘YILBAŞINDAN BU YANA
 IŞÇININ EMEKLININ, 

YOKSULUN GELIRI YERINDE SAYDI’
Gedavet parkında düzenlenen 

basın açıklamasında Türk-İş Kon-
ya İl Temsilcisi Abdülkadir Tamak, 
“Hayat pahalılığı, Yüksek enflas-
yon, Adaletsiz vergi sistemi, İşsizlik, 
Güvencesiz çalıştırma ve kayıt dışı 
istihdam gibi sorunlar, başta işçiler 
olmak üzere, toplumun büyük bö-
lümünün yaşam şartlarını ağırlaş-
tırmaktadır. Yani mutlu bir azınlık 
dışında halkımız geçim sıkıntısıyla 
mücadele etmektedir. Bugün bu-
rada, yaşanan sorunlara dikkate 
çekmek ve bir an önce harekete ge-
çilmesi için uyarıda bulunmak için 
toplandık. İşçinin, yoksulun dayana-
cak gücü kalmadı. Büyükşehirlerde 
ev kiraları ortalama 15 bin liranın 
üzerine çıktı. İnsanlar, yüksek kira-
lar sebebiyle, sağlıksız ortamlarda 
yaşamak zorunda kalıyor. Markete, 
pazara, temel tüketim ürünlerine, 

tepeden tırnağa her şeye her gün 
zam gelmeye devam ediyor. Geçen 
ay elektrik fiyatına, bu ay da doğal-
gaza yüzde 38 zam geldi. Önümüz-
deki ay okullar açılacak. Eğitim mas-
rafları altından kalkılamaz bir hal 
aldı. Analar, babalar “çocuğumuzu 
okula nasıl göndereceğiz” diyor. İşçi-
ler çocuklarının eğitim masraflarını 
şimdiden kara kara düşünüyor. Yıl-
başından günümüze kadar iğneden 
ipliğe her şeyin fiyatı 2 katına çıkar-
ken, işçinin emeklinin, yoksulun ge-
liri yerinde saydı” dedi. 
‘ENFLASYON ORANLARININ KABUL 

EDILIR BIR YANI YOKTUR’
 Açıklanan enflasyon oranlarının 

kabul edilir bir yanı olmadığına dik-
kat çeken Tamak, konuşmasını şöy-
le sürdürdü, “Açıklanan enflasyon 
oranlarının kabul edilebilir bir yanı 
yoktur. Yaşanan enflasyon ile açık-
lanan enflasyon arasında uçurum 
vardır. İşçilere, emeklilere yapılan 
düşük zamlar, her geçen gün yoksu-
lu daha da yoksul hale getirmekte-

dir. İşçinin alım gücü hızla düşmek-
tedir. İşçilerin milli gelirden aldığı 
pay azalırken işverenlerin payı her 
geçen gün artmaktadır. Ülkemizde 
gelir adaleti hızla bozulmaktadır. 
Türkiye, gelir dağılımı eşitsizliğinde 
Avrupa’da birinci, dünyada 28. Sı-
radadır. Gerçek enflasyon oranları 
açıklanmazsa bu eşitsizlik daha da 
artacaktır. Enflasyonun yükselme-
sinde hiçbir sorumluluğu olmayan 
işçilerin enflasyonu düşürmek için 
de fedakârlık etmesi beklenmeme-
lidir. Bu nedenle Tasarruf Tedbirleri 
Genelgesiyle çalışanın servis ve di-
ğer haklarının kaldırılması kabul edi-
lemez. Servis ve diğer haklar toplu iş 
sözleşmesi ile elde edilmiş kazanım-
lardır. Bunun genelgeyle ortadan 
kaldırılması, başta Anayasa’nın ilgili 
hükümleri olmak üzere, ILO norm-
larına ve uluslararası sözleşmelere 
aykırıdır. Tasarruf, çalışanın servis 
ve diğer haklarının elinden alınarak 
değil kamuda ki israfın engellemesi 
ile sağlanmalıdır. İşçiler enflasyonun 

nedeni değil, mağdurudur. Enflas-
yonun bir an önce gerçek seviyesin-
de açıklanması için gerekli adımlar 
atılmalıdır.”

‘VERGI SISTEMINDE ADALET 
SAĞLANMALIDIR’

Türkiye’de gelir adaletinin sağ-
lanması için vergi sisteminde de 
adaletin sağlanması gerektiğine dik-
kat çeken Tamak, “İşçi ücretlerinin 
üzerindeki vergi yükü azaltılmalıdır. 
İşçiler hem kaynaktan kesilen doğ-
rudan vergi hem de harcamalar yo-
luyla dolaylı vergi ödemektedir. İşçi-
ler üzerindeki doğrudan ve dolaylı 
vergiler azaltılmalıdır. Gelir vergisi 
oranı bütün işçiler için yüzde 15’de 
sabitlenmelidir. İşçilerin sosyal hak-
larından vergi kesilmemelidir” şek-
linde konuştu.  

‘EMEKLI AYLIĞI ILE GEÇINMEK 
IMKÂNSIZ HALE GELDI’

Emekli aylığıyla geçinmenin im-
kânsız hale geldiğini de dikkat çeken 
Abdülkadir Tamak, “TÜRK-İŞ olarak 
işçinin, emeklinin insana yakışır ko-
şullarda bir hayatı olsun diye müca-
dele ediyoruz. Çalışanın, emeklinin 
hakkını arıyoruz. Sokaktaki enflas-
yonu en iyi biz biliyoruz. Üyelerimiz 
başta olmak üzere tüm emekçilerin 
taleplerini dile getiriyoruz. Emeği-
mizin karşılığı olan gelirimizin, enf-
lasyon verilerine kurban edilmesine 
karşı açık bir tavır alıyoruz. Bir kez 
daha belirtiyoruz! Hayat pahalılığı, 
Yüksek enflasyon, Adaletsiz vergi 
sistemi, işsizlik, kayıt dışı istihdam, 
Güvencesiz çalıştırma sorunları al-
tında ezilmeyeceğiz. Bozulan eko-
nominin bedelini biz ödemeyeceğiz, 
696 sayılı KHK ile kadroya giren işçi-
lerin kanundan doğan haklarını ara-
maya devam edeceğiz. KİT’lerde ve 
kamuda taşeron işçilik sona erene 
kadar mücadelemizi sürdüreceğiz, 
Örgütlenmenin önündeki engelleri 
tek tek aşacağız, Yaşasın TÜRK-İŞ! 
yaşasın ekmek, barış ve özgürlük 
mücadelemiz” diye konuştu.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA 

'Zordayız, geçinemiyoruz' eyleminde konuşan Türk-İş Konya İl Temsilcisi Abdülkadir Ta-
mak, TÜRK-İŞ olarak işçinin, emeklinin insana yakışır koşullarda bir hayat sürmesini istedi 

Şartlar ağırlaştı! 

Pirömer Mahallesi’nde Şehit 
Kamil Atalay İlkokulu duvarından 
kaynaklanan probleme kayıtsız 
kalmayan Ereğli Belediyesi, soru-
na müdahale etti. 

Yapılan çalışma kapsamında 
duvarın trafik akışını engelleyen 
kısmı yıkılarak olması gereken 

konumunda yeniden yapıldı. Du-
varın yeni durumunu memnu-
niyetle karşılayan vatandaşlar 
Başkan Akpınar’a teşekkürlerini 
iletiyorlar. Ereğli’ye hizmet için 
gece gündüz çalıştıklarını ifade 
eden Başkan Akpınar: “Vatandaş-
larımızın talepleri ve şehrimizin 

sorunlarını göz önünde bulundu-
rarak hizmetlerimizi planlamaya 
özen gösteriyoruz. Halkımızın 
ve Ereğli’mizin menfaatleri doğ-
rultusunda da hizmetlerimize 
devam ediyoruz. Bu kapsamda 
Pirömer Mahallemizde Şehit Ka-
mil Atalay İlkokulu’nu çevreleyen 

duvarların düzenlenmesi ile kaza 
riskini en aza indirmek ve vatan-
daşlarımızın sıklıkla kullandığı bu 
yerde trafiğin rahatlaması için 
okul duvarının yapım çalışmala-
rını tamamladık. Hayırlı olsun” 
ifadelerini kullandı.
n HABER MERKEZİ

Yapılan çalışmayla kaza riski en aza indirildi 
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Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, Selçuk-
lu’da sanatın nabzını tutan Sel-
çuklu Sanat Akademisi’nde yaz 
dönemi kursunda eğitim alan 
öğrencileri ziyaret etti. Oldukça 
yoğun talep alan akademide yaz 
döneminde 327 kursiyer eğitim 
alıyor. 

Selçuklu Belediyesi tarafın-
dan şehrin sanat hayatına katkı 
sağlamak amacıyla kazandırılan 
Selçuklu Sanat Akademisi her 
yaştan vatandaşa eğitim ver-
meye devam ediyor.  Akademi-
nin yaz kurslarını ziyaret eden 
Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı eğitim alan 
sınıfları tek tek ziyaret ederek 
kursiyerlerin öğrenme heyeca-
nına ortak oldu.

Selçuklu Belediyesi Sanat 
Akademisi 9. Dönem Yaz Kurs-
larında Çocuk ve Yetişkin Dra-
ma, Doğaçlama Atölyesi, Çocuk 
Piyano, Diksiyon, Etkili İleti-
şim, Liderlik ve Kişisel İmaj Yö-

netimi, Okuma Tiyatrosu kurs-
larından toplam 327 kursiyer 
faydalanıyor. İlgiyle takip edi-
len kurslar 25 Ağustos’ta sona 
erecek. 

“ŞEHRİMİZİN KÜLTÜR SANAT 
HAYATINA KATKI SUNMAYA 

DEVAM EDECEĞİZ”
Şehrin sanat hayatına Sel-

çuklu Sanat Akademisi aracılı-
ğıyla katkı sağlamaktan mem-
nuniyet duyduklarını ifade 
eden Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı; “Selçuklu 

Sanat Akademimizi kuralı 3 yıl 
oldu ancak buradan çok güzel 
neticeler elde ettik. Burada öğ-
rencilerimiz sanatı, müziği sev-
diler kendilerini ifade edebile-
cekleri fırsatları onlara sunduk 
ve bunun meyvelerini almaya 
devam ediyoruz. Ayrıca sanata, 
müziğe ve tiyatroya ilgisi olan 
ama ilgilenecek vakit bulama-
mış yetişkinlerimiz de akade-
mimizde kendilerini keşfetme-
ye imkan buluyorlar. Üç yıl önce 
bu hedeflerle yola çıktık ve bun-

ları çok şükür gerçekleştirdik. 
Hem öğrencilerimizden hem de 
yetişkin gruplarımızdan oluşan 
çok güzel müzik ve tiyatro top-
lulukları ortaya çıktı. Artık bun-
dan sonraki hedefimiz buradan 
sanatçılarımızın çıkması ve ge-
niş bir yelpazede akademimizin 
tanınması olacak. 

Selçuklu Sanat Akademi-
si kurulduğu günden bugüne 
kadar 35 farklı branşta, 5 bin 
454 kursiyer mezun etti. Sahne 
sanatları ile müzik ana branşla-
rında; konser, tiyatro oyunları 
sergileyen akademimiz düzen-
lemiş olduğu organizasyonlar-
da toplamda 66 bin 613 kişiye 
ulaştı. Bu heyecan ve çalışma 
gayreti ile şehrimizin kültür ve 
sanat hayatına katkı sağlamaya 
devam edeceğiz. Ben akademi-
mizden faydalanan kursiyerleri-
mize gösterdikleri ilgi sebebiyle 
teşekkür ediyorum.” ifadelerini 
kullandı.
n HABER MERKEZİ

Selçuklu şehrin kültür sanat hayatına katkı sağlıyor

Hayvan üreticileri, son yıl-
larda farklı sorunlarla baş et-
meye çalışıyor. Farklı dengeler 
sebebiyle fiyatlarda memnuni-
yetsizlik yaşayan üretici, yakla-
şık 2 yıl önce süt tozu ihraca-
tının da kapatılmasıyla birlikte 
üreticinin yaşadığı zorluklara bir 
yenisi daha eklendi. Türkiye’nin 
en fazla süt üreticilerinden biri 
olan Konya başta olmak üzere 
üreticilerin yaşadığı zorlukları 
Konya Damızlık Sığır Yetiştirici-
leri Birliği (DSYB) Başkanı Edip 
Yıldız aktardı. Yıldız, sütü hay-
vancılık sektörünün omurgası 
olarak nitelendirdi; “Süte dair 
sorunlar çözüldüğü takdirde et 
de süt de rahatlar.” dedi. 

‘ÜRETİMİN FAZLA OLDUĞU 
KONYA, EN ÇOK ETKİLENEN İLLERİN 

BAŞINDA!’
Son yıllarda çiğ süt piyasa-

sında yaşanan dalgalanmalar 
sektörde ciddi sıkıntıları da be-
raberinde getirdi. Yağlı ve yağ-
sız süt tozu ihracatına yönelik 
kısıtlamalar kaldırılsa da kısıt-
lamanın uygulandığı dönemde 
üretici bir hayli zorluk yaşadı. 
DSYB Başkanı Yıldız, bu süreç-
ten en fazla etkilenen illerin ba-
şında Konya’nın geldiğine vur-
gu yaparak şunları söyledi: “Süt 
tozunda ihracatın kapanmasıyla 
birlikte tonlarca süt işleyen fir-
malar, bu rakamı yüzde 20’lere 
kadar düşürdüler. Kalan süt ise 
ıslak ürüne dağıldı. Ülkede çalı-
şan kesimin gelir düzeyinde ve 
tüketimde süren daralmadan 
diğer şehirlerdeki üreticiler de 

etkilendi ancak Konya, üretimin 
fazla olması nedeniyle çok daha 
fazla etkilendi.” 

‘ARZ FAZLASI ERİTİLMEYE 
ÇALIŞILDI’

Süt tozundaki ihracat yasa-
ğının sütte üretim fazlasını da 
beraberinde getirdiğinin altını 
çizen Yıldız, bu kapsamda Et 
ve Süt Kurumu tarafından arz 
fazla sütün bir kısmına yönelik 
yapılan regülasyonun piyasayı 
bir nebze rahatlattığını söyledi. 
Arz fazlasına yönelik alınan di-

ğer tedbirlerle ilgili de konuşan 
Yıldız, “Tarım ve Orman Bakan-
lığı ile süreçle ilgili görüşmele-
rimizde mevcut fazla sütün Et 
ve Süt Kurumu tarafından bir 
kısmının süt tozuna çevrileceği 
kararı, piyasaların biraz rahatla-
masına neden oldu. Regülasyon, 
ağustos ayından sona erecekti 
ancak alınan kararla süt fazla-
sı devam ederse regülasyonun 
da yıl sonuna kadar devam et-
mesine karar verildi. Böylelikle 
piyasadaki arz fazlalığının bi-
raz daha eritilmesi amaçlandı. 
Alınan tedbirlerden diğeri ise, 
tereyağ ithalatı durdurulma-
sı ve ihracattaki kota sınırının 
kaldırılması yönünde oldu. Bu 
adımlarla sektör rahatlatılmaya 
çalışılıyor.” ifadelerini kullandı.

‘SÜTTE SORUNLAR ÇÖZÜLÜRSE 
ET DE SÜT DE RAHATLAR!’
Hayvancılık sektöründeki 

sorunların yeni olmadığını ve 
yıllardır devam ettiğini belirten 
Yıldız, bu kapsamda et ve süt 
ürünlerindeki fiyat artışlarından 

vatandaşın olumsuz etkilendiği 
gibi; üreticinin de kazanmadığı-
na işaret etti. ‘Yalnızca aracılar 
kazanıyor’ diyerek duruma tep-
ki gösteren Yıldız, “Karkas ve et 
fiyatlarında 100 liralık bir düşüş 
oldu. Fiyatlardaki bu düşüşle 
birlikte üretici zarar etti ancak 
fiyat da tüketiciye pek yansı-
madı. Aracıların kazandığı bu 
durum söz konusu oldu. Süt pi-
yasasında da böyle olmasın diye 
bir denge dahilinde bu sistemin 
yürütülmesi çok daha iyi ola-
caktır. Hayvancılıkta sistemin 
omurgası süttür. Süte dair so-
runlar çözüldüğü takdirde et de 
süt de rahatlar.” diye konuştu. 

‘ÜRETİCİ ÖNÜNÜ GÖRSÜN!’ 
Tarım ve hayvancılıkla planlı 

üretime geçişi de değerlendiren 
Yıldız, planlı üretimde taşların 
yerine oturmasıyla birlikte üre-
ticinin gelecek endişesinin de 
azalacağına dikkat çekti. Yıldız, 
süt üretiminde sorun yaşayan 
üreticilerin çareyi hayvanları 
kesime göndermekte bulduğu-
nu söyleyerek, “Bu sorunların 
da aşılması gerekmekte. Geri-
ye dönük hatalardan ders alın-
dığını düşünüyorum. Üretim 
planlaması dahilinde tarım ve 
hayvancılıkta bu yıl ilk kez plan-
lı üretim hayata geçirilmeye 
başlandı. Bu kapsamda üretim- 
tüketim dengesinin yıllar içeri-
sinde rayına oturacağını düşü-
nüyorum. Böyle olduğu takdirde 
üretici de önünü görür!” şeklin-
de konuştu. 
n HACER CEYLAN

Konya DSYB Başkanı Edip Yıldız, “Hayvancılıkta sistemin omurgası süt” diyerek süte 
dair sorunların çözülmesi halinde et ve süt üretiminin rahatlayacağına dikkat çekti 

Omurga düzelirse 
sistem de düzelir!

Küresel iklim değişikliğiyle bir-
likte, mevsimsel sıcaklıklarda ve 
yağışlarda yaşanan değişkenlik, 
şeker pancarı üretiminde olum-
suzluklara yol açıyor.

Şeker pancarı ekim alanının 
yüksek olduğu kentte, iklimsel 
olumsuzluklar, verim ve kaliteyi 
düşürüyor. Olgunlaşma dönemin-
de, güz sıcaklıklarının yüksek sey-
retmesi, bitkinin şeker oranının 
yükselmesini engelliyor. Çiftçile-
rin, verimi ve kaliteyi yakalayabil-
mek için uyguladığı yöntemler ise 
emeği ve maliyeti artırıyor. Yağış 
yetersizliği nedeniyle de daha fazla 
yer altı suyuna ihtiyaç duyulması, 
kaynakları olumsuz etkiliyor.

"KÖK VERİMİNDE, ŞEKER 
ORANINDA BÜYÜK 

DÜŞÜŞLER YAŞANIYOR"
Selçuk Üniversitesi Tarım ve 

İklim Değişiklikleri Uygulama ve 
Araştırma Merkezi Müdürü Prof. 
Dr. Kubilay Kurtuluş Baştaş, son 
yıllarda, birim alandan hasat edi-
len pancardan, elde edilen şeker 
miktarında düşüş gözlemlendiğini 
anlattı.

İklim krizinin, bu ve bir sonraki 
yüzyıl için en büyük felaketlerden 
olduğuna dikkati çeken Baştaş, 
"Küresel ısınmaya bağlı olarak ar-
tan sıcaklıklar ve kuraklık, bitki 
gelişimindeki olumsuzlukları, ve-
rim ve şeker oranındaki düşüşleri 
beraberinde getiriyor. Buna bağlı 

artan hastalıklar ve zararlılar ciddi 
kayıplara neden oluyor." diye ko-
nuştu. Baştaş, üretim döneminde, 
sıcaklıkların, pancarın iklim istek-
lerinin çok üzerinde seyrettiğini 
belirterek, şunları kaydetti: "30 
derecelerin üzerine her çıktığımız-
da kök veriminde, şeker oranında 
düşüşler yaşanıyor. Güz dönemi 
sıcakları da olgunlaşma sürecinde 
soğuklanma isteğini yaşattırmıyor. 
Bu yüzden kökün şeker bağlaması, 
hasat zamanına sarkıyor ve iste-
nen düzeye ulaşmıyor. Pancar yük-
sek miktarda su isteyen bir ürün. 
Yer altı sularımız sürekli çekiliyor. 
Üreticilerimiz, zaten iklim değişik-
liğine bağlı sorunlarla mücadele 
ediyor. Bunlara suyun olmayışı da 
eklenince sorunlar büyüyor. Farklı 
yöntemleri, sulama şekillerini, kar-
bon emisyonunu azaltıcı faktörleri 
devreye sokmazsak, pancarının 
kalitesi ve verimi düşmeye devam 
edecek." Meram ilçesindeki Kaşın-
hanı Mahallesi'nde 25 yıldır çiftçilik 
yapan İsa Çakır da yağış yetersizli-
ğinden sulama ihtiyacının geçmişe 
göre iki kat arttığını, kuyularındaki 
suyun da giderek çekildiğini dile 
getirdi. Güz aylarının eskisi gibi 
soğuk olmadığı için bitkinin dü-
şük kalan şeker oranını, gübrelerle 
yükseltmeye çalıştıklarını anlatan 
Çakır, üretim maliyetlerinin de art-
tığını söyledi.
 n AA

Küresel iklim değişikliği şeker 
pancarını da olumsuz etkiledi

Milli İstihbarat Teşkilatı 
(MİT) ve İstanbul Emniyet Mü-
dürlüğü ekipleri, terör örgütü 
PKK/KCK'nın Finlandiya yapı-
lanmasında sözde sorumlu dü-
zeyinde faaliyet gösteren "Naze 
Ad" kod adlı İran uyruklu Meh-
naz Omari'yi İstanbul'da yaka-
ladı. Güvenlik kaynaklarından 
edinilen bilgiye göre, terörist 
Omari'nin, Finlandiya'da terör 
örgütü PKK/KCK kadroları ile 

örgüt üst yönetimi arasında ko-
ordinasyonu sağladığı, örgüte 

kişi aktarımı ve finans teminin-
de de sorumlu düzeyinde faali-

yet gösterdiği tespit edildi. Ör-
güt adına Finlandiya'da eylem 
ve etkinlikleri de organize etti-
ği öğrenilen PKK/KCK'lı Omari, 
MİT ve İstanbul İl Emniyet Mü-
dürlüğü’nün ortak operasyonu 
sonucu İstanbul'da yakalandı. 
Omari'nin yakalanması ile ör-
gütün Finlandiya yapılanma-
sına ilişkin pek çok bilgiye de 
ulaşıldığı öğrenildi.  
n AA

MİT'ten terör örgütüne nokta operasyon 

Hareketli grafik 
tasarımı, görsellerin 
alternatif program-
larla hareketlendi-
rilmesi sonucunda 
oluşturulan bir sa-
nat formudur. Bu 
teknik, reklam film-
leri, sosyal medya 
içerikleri, sinema 
gibi hareketli gra-
fiklerin (videoların) 
üretildiği alanda 
kullanılır1. Hareketli grafik tasa-
rımcıları, bu görsel sanatı dijital 
platformlarda hayata geçiren 
profesyonellerdir.  Hareketli 
grafik tasarımı yapmak için aşa-
ğıdaki adımları takip edebilirsi-
niz: 

Görsel Seçimi: Hareket-
lendirilecek görseli özenli bir 
şekilde seçmelisiniz. İlgi çekici 
ve izlenebilir nitelikte bir görsel 
tercih etmek önemlidir. 

Program Seçimi: Hareketli 
grafik tasarımı için en yaygın 
kullanılan program After Effe-
cts’tir. Ancak Nuke, Flame, Fu-
sion ve Motion gibi diğer prog-
ramları da kullanabilirsiniz. 

Tasarım ve Modelleme Bilgi-

si: Teknik bilgi sahibi 
olmak gereklidir. Ta-
sarım ve modelleme 
işleriyle ilgili bilgi 
edinmek, başarılı so-
nuçlar elde etmenizi 
sağlar. 

Teknikler ve 
Trendler: Hareketli 
grafik tasarımında ti-
pografi, ses efektleri, 
çokluortam ve yeni 
boyut araçları önem-

lidir. Bu konuda eğitim almak, 
daha iyi tasarımlar yapmanıza 
yardımcı olabilir 

Hareketli grafik tasarımı için 
birkaç popüler yazılım ve araç 
bulunmaktadır. İşte bazıları: 

Adobe After Effects: Video 
projeleri, animasyonlar, 3D 
kompozisyonlar, VFX efektleri 
ve kinetik tipografi oluşturmak 
için kullanılır1. 

Cinema 4D: Tasarımcıların 
ve stüdyoların tercihi olan bir 
3D hareketli grafik programıdır. 

Blender: Ücretsiz ve açık 
kaynaklı bir seçenektir. 2D ve 
3D yaratıcılık için kullanılır. 

Autodesk Maya: Orta seviye 
3D hareketli grafik programıdır.

HAREKETLİ GRAFİK TASARIM 

haber@konyayenigun.com
EMİNE KILINÇ

Edip Yıldız



HABER6 22 AĞUSTOS 2024

Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 

Hususi İlan Reklam Fiyatları 
Logo Üstü  : 1.250 TL + KDV
Çeyrek Sayfa Siyah Beyaz : 750 TL + KDV
Yarım Sayfa Siyah Beyaz       : 1.000 TL + KDV
Tam Sayfa Siyah Beyaz : 2.500 TL + KDV
Arka Tam Sayfa : 5.000 TL + KDV
Arka Yarım Sayfa : 3.000 TL + KDV
Tam Sayfa Renkli İç Sayfa : 4.000 TL + KDV
Sütun Santim fiyatı (S/B) : 140 + KDV

• İletişim Adresi:
Musalla Bağları Mahallesi Dereboyu Sokak No:10 Selçuklu/KONYA

• İletişim Hattı: 444 5 158
Fax: 0332 342 20 20

Haber Mail: haber@konyayenigun.com
Reklam Mail: reklam@konyayenigun.com

www.konyayenigun.com
Konya Yenigün Gazetesi UETS adresi : 25959-15019-48448

• Baskı Merkezi
Arslan Güneydoğu Gazetecilik, Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş.

Saray Osmangazi Mh. Sütçü İmam Sk. No: 33 Pursaklar/ANKARA
Tlf: 0312 419 20 01 

• Dağıtım Şirketi
Burçak İletişim Dağ. Paz. Kargo Nak. Tütün ve Tütün Ür. Tic. Ltd. Şti.
Musalla Bağları Mah. Elmalı Cd. Güzide Sk. No:23 Selçuklu / KONYA

Yenibahar İletişim Yayıncılık Reklam
San. ve Tic. A.Ş. Adına Sahibi

Mustafa ARSLAN

Yayın Danışmanı :  Behçet BÜYÜKGÖKMEN

S. Yazıişleri Müdürü : Abdullah Akif SOLAK

Kuruluş: 21 Temmuz 2008
22 Ağustos 2024 Perşembe • Yıl: 16 • Sayı: 5258

Yayın Türü: Yerel Süreli

Türkiye'nin önemli tatlı su 
balığı üretim merkezlerinden 
Beyşehir Gölü'nde serbest dö-
nem avlanma faaliyetleri, yü-
rütülen denetim ve kontrollerle 
yakından takip ediliyor.

Beyşehir Gölü'nde İlçe Ta-
rım ve Orman Müdürlüğü ta-
rafından gerçekleştirilen dene-

timlere bir yenisi daha eklendi. 
İlçe Tarım ve Orman Müdür-
lüğünden yapılan açıklamada, 
yürütülen denetimlere ilişkin 
bilgi verildi. Açıklamada, de-
netimlere İlçe Tarım ve Orman 
Müdürü Hüseyin Özver ile su 
ürünleri kontrol ekiplerinin 
katıldığı belirtilerek, "Gölde 

yürüttüğümüz denetimlerimiz 
devam etmektedir. 1380 Sayı-
lı Su ürünleri Kanunu kapsa-
mında ilçemizdeki balık alım 
kantarları ve balıkçı tekneleri 
denetlenmiştir. Denetimlerin-
de ruhsat ve belge kontrolü ya-
pılmış, istenilen balık boyların-
da avcılık yapılıp-yapılmadığı 

kontrol edilmiştir. Sazan balığı 
için 40, sudak balığı ve kadife 
sazanı için 26, tatlı su kefali 
için 20 santim altı boy yasağı 
olduğunu tekrar hatırlatır, ba-
lıkçılık sektörünün tüm pay-
daşlarına bereketli bir sezon 
dileriz" denildi.
n İHA

Av faaliyetleri sıkı denetim altında 

Ereğli’de otomobil ile motosik-
letin çarpışması sonucu meydana 
gelen trafik kazasında motosiklet 
sürücüsü ağır yaralandı.

Kaza, saat 00.30 sıralarında 
Fatih Mahallesi Alparslan Tür-
keş Caddesi üzerinde meydana 
geldi. Edinilen bilgiye göre, Ö.B. 
idaresindeki 42 AAU 330 plakalı 
otomobil ile D.Y.'nin kullandığı 42 
AUZ 708 plakalı motosiklet çar-

pıştı. Kazada motosiklet sürücüsü 
D.Y. ağır yaralandı. İhbar üzerine 
olay yerine sağlık ve polis ekipleri 
sevk edildi. Sağlık ekipleri tarafın-
dan yapılan ilk müdahalenin ar-
dından ambulansla Ereğli Devlet 
Hastanesine kaldırılan motosiklet 
sürücüsünün hayati tehlikesinin 
bulunduğu öğrenildi. Kazayla ilgili 
tahkikat başlatıldı.
 n İHA

Derbent ve Ereğli ilçelerinde 
kayıp olan 130 küçükbaş hayvan 
jandarma ekipleri tarafından bu-
lunarak sahiplerine teslim edildi. 
Edinilen bilgiye göre, Derbent il-
çesi Arapözü Mahallesi’nde oturan 
M.U., meradan dönünce sürüdeki 
yaklaşık 100 koyunun eksik oldu-
ğunu fark ederek durumu jandar-
maya bildirdi. Bunun üzerine ça-
lışma başlatan jandarma ekipleri, 
koyunların dağlık arazide başıboş 

halde dolaşırken buldu. Bulunan 
koyunlar daha sonra sahibine tes-
lim edildi.

Ereğli ilçesi Aziziye Mahal-
lesi’nde de H.K. isimli vatandaş 
30 adet küçükbaş hayvanın kay-
bolduğunu jandarmaya bildirdi. 
Kayıp hayvanların bulunması için 
ekipler, hayvanları kayboldukları 
yerden 3 kilometre uzaklıkta bulu-
narak sahibine teslim edildi.
 n İHA

Kaza yapan motosiklet 
sürücüsü ölümden döndü 

Küçükbaşlar kayboldu, 
jandarma duruma el attı

Karapınar'ın Reşadiye Ma-
hallesinde birbirine komşu olan 
Karakuyu, Ekmekçi, Cafer Şık ve 
Seyithacı yaylalarında çok sayı-
da obruk bulunuyor. Ekmekçi 
Yaylası ve Cafer Şık Yaylasında 
ise son zamanda obruklar mey-
dana geldi. Adem Ekmekçi'ye 
ait tarla çevresindeki ağaçların 
olduğu bölge içinde derinliği 
2 metre olan obruk oluşurken, 
çiftçi Fatih Şık'ın şeker pancarı 
ekili tarlasında 1 yılda üst üste 2 
obruk meydana geldi. Evin yakı-
nındaki tarlada oluşan obruklar 
tedirginliği artırdı. Jeofizik mü-
hendisleri tarafından Fatih Şık'ın 
evinin çevresinde yapılan ölçüm 
ve incelemelerde ise oluşan kü-
çük çaplı obrukların derinleşme-
sinin beklendiği ifade edildi.

"ÇOCUKLARA BİR ŞEY OLACAK 
DİYE KORKUYORUZ"

Çiftçi Adem Ekmekçi, 2 sene 
önce tarlasında ağaçların ara-
sında bir obruk oluşumu baş-
ladığını anlatarak, "Şu anda ise 
birkaç gün önce hareketliliği 
çevrede yaşayanlar fark etti, 2 
metre derinliğinde yeni küçük 
obruk oluştu. Çok da genişle-
miş durumda. Şu anda inmeye 
de devam ediyor ve aktif halde. 
Birkaç gün içeresinde derin bir 
çukur olacak diye tahmin ediyo-
ruz. Yakınlarına yaklaşamıyoruz. 
Şu anda bu bölgedeki obrukların 

hepsi çalışıyor. Aşırı bir sıkıntı 
var. Sularda genelde bulanıklık 
var. Çocuklar meyve toplamaya 
geliyor. Çocuklara bir şey olacak 
diye korkuyoruz" dedi.

"BİR KAÇ GÜNDÜR TEDİRGİNLİK 
ARTTI, UYKUYU KAYBETTİK"
Tarlasında bir yılda 2 obruk 

oluşan Fatih Şık ise 20 gündür 
uyuyamadığını belirterek, "Ya-
şadığım yeri ölçüyor, neyin üze-

rinde yaşadığımı gösteriyorlar. 
Şu anda yaşam ile ölüm arasın-
da bir ip. Çıkan sonuç tamamen 
riskli. En acısı pancar içindeki 
obruktu. Pancar içindeki obruğa 
alıştım. Hayvan ahırında iç kı-
sımlarda ve evin dibinde obruk 
riski olduğu ölçümlerde ortaya 
çıktı. Çevre bölgelerde tekrar 
obruklar oluştu. Bir kaç gündür 
tedirginlik arttı. Uykuyu kaybet-

tik, şuurumuzu kaybetmek iste-
miyorum. Çıkmazın içindeyim" 
şeklinde konuştu.
"20 TONA YAKIN BİR TOPRAĞIN YER 

DEĞİŞTİĞİNİ TESPİT ETTİK"
Bölgede ölçümler yapan ve 

sonuçları rapor haline getiren 
Jeofizik Mühendisi Oğuz Kaan 
Kılıç, "Sorunlu bölgede 2 farklı 
su kanalı tespit ettik. Bunlar ob-
rukların oluşumuna sebep olu-
yor. Bu bölgede kireçli topraklar 
yer alıyor. Bu taşlar erime boş-
lukları meydana getirmektedir. 
4-5 farklı bölgeden elektrik öl-
çümleri aldık. Ölçüm sonucunda 
ev bölgesinde obruk riski tespit 
edildi. Bunun yanında hayvan-
ların kaldığı ahırda da obruk 
riskleri tespit edildi. Bu riskin 
obruk oluşan tarla, ahıra doğru 
ve köyün içine doğru 2 farklı ka-
nalda ilerlediğini gördük. Ken-
di içerisinde göçtüğü verisine 
ulaştık. İlk olarak 15 gün önce 
bir değişimi ölçtük. Bu bölgede 
tamamında kireçli olan çevrede 
obruk riski olduğunu analiz et-
tik. Bu bölge fay olan bir bölge. 
Bu fay titreşimler meydana geti-
rerek obrukların zamanlamasını 
ve riskini artırmaktadır. 15 gün 
içinde yaklaşık 20 tona yakın bir 
toprağın yer değiştiğini tespit 
ettik. Bu zamanla artacak. Her-
hangi bir depremle daha da ar-
tacak” diye konuştu. n İHA

Karapınar’da yeryüzü yarıkları ve küçük çaplı obrukların büyüme tehlikesi vatandaşları tedirgin edi-
yor. Ev çevresinde obruk riski olduğu belirlenen vatandaş ise evinin taşınması için yardım istiyor

Tedirginlik artıyor!

İHA’lar orman yangınları için 301 saat gözcülük yaptı
Tarım ve Orman Bakanlığına 

bağlı Orman Genel Müdürlüğü 
(OGM) bünyesinde özellikle yan-
gınların erken tespitinde etkili 
olan insansız hava araçları (İHA), 
15–18 Ağustos döneminde çıkan 
258 yangında 301 saat görev 
yaptı. Alınan bilgiye göre, OGM, 
alevlere müdahalede teknoloji-
den en üst düzeyde yararlanırken, 
bu mücadelede uçak, helikopter, 
İHA, gözetleme kulesi, kamera ve 
arazözler de kullanılıyor. Orman 
yangınlarıyla mücadelede kulla-
nılan araçlar her yıl yenilenerek 
sayıları artırılıyor. Bu yıl ülke ge-
nelinde 105 helikopter, 26 uçak ve 
14 İHA, orman yangınlarına mü-
dahalede görev alıyor. 776 gözet-
leme kulesi yangınların tespitinde 
önemli rol üstlenirken, yangınlarla 
mücadelede 1686 arazöz ve 2 bin 
655 ilk müdahale aracı da kullanı-
lıyor. Orman yangınlarıyla müca-
dele ordusunda 15 bin 500 yangın 

işçisi, 4 bin teknik personel, 5 bin 
500 orman muhafaza memuru ve 
122 bin gönüllü yer alıyor. Türki-
ye, yangınların tespitine ve yöneti-
mine yardımcı olmak için kamera, 
İHA ve yapay zeka destekli Karar 
Destek Sistemi'ni de devreye aldı. 
Yangınların önlenmesi ve mü-
dahalesinde önemli görev üstle-

nen İHA'lar, orman yangınlarının 
gözlenmesi, tespiti ile büyüyen 
ve büyüme eğiliminde olan yan-
gınlara müdahalede önemli görev 
üstleniyor. İHA'lar, dar ve zorlu 
arazi koşullarında kullanılıyor, ya-
tay ve dikey iniş, kalkış yapabili-
yor. OGM ile BAYKAR işbirliğiyle 
2020'den bu yana Bayraktar TB2 

ve Aksungur İHA'lar, yangınların 
erken tespiti ve söndürme çalış-
malarının verimli yönetilmesin-
de kullanılıyor. Bu arada Türkiye, 
Avrupa'da orman yangınlarında 
yüksek teknolojiye sahip İHA kul-
lanan ilk ülke olarak öne çıkıyor. 
Yerli ve milli imkanlarla geliştiri-
len İHA'lar, gözcülük yaparak yan-

gının başlangıcı ve ilerleyen aşa-
malarında elde ettiği görüntülerin 
teknolojik altyapıyla değerlendiri-
lip alevlere erken ve etkin müda-
hale edilmesini sağlıyor. İHA'lar, 
son olarak orman yangınlarının 
yoğun yaşandığı 15–18 Ağustos 
günlerinde 258 yangında 301 saat 
uçuş gerçekleştirdi.

KÜÇÜK BİR PARLAMAYI BİLE 
TESPİT EDEBİLİYOR

İHA'lar, üzerlerine entegre 
edilen güçlü termal kameralar sa-
yesinde 100 kilometre mesafeden 
1 metrekarelik ısı kaynağını veya 
küçük bir parlamayı tespit ede-
biliyor.Bu görüntüler, Ankara'da 
bulunan Yangın Yönetim Merke-
zi'ne aktarılıyor. BAYKAR tarafın-
dan geliştirilen teknolojik altyapı 
sayesinde merkezin talimatları 
sahaya yönlendiriliyor. Sahada gö-
rev yapan personel de tablet bilgi-
sayarlardan yangının konumunu 
belirleyerek ekipleri yönlendiriyor. 
Söndürme işleminin ardından ya-
nan ağaçların toprak altında kalan 
kısımlarında hava şartlarına bağlı 
oluşan yeni kıvılcımlara müdaha-
lede de İHA'lardan yararlanılıyor. 
İHA kameralarındaki IR özelliğiyle 
sönen alanlarda oluşabilecek riskli 
durumlar tespit edilerek yeni yan-
gınların önüne geçiliyor. n AA

Adem Ekmekçi Fatih Şık
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Cihannüma Dayanışma ve İş-
birliği Derneği tarafından 3 yıldır 
düzenlenen Anadolu Şiir Akşam-
ları etkinliği bu yıl Kastamonu’da 
icra edildi.  
Anadolu Şiir Akşamlarının birin-
cisi Amasya’da, ikincisi Aksa-
ray’da düzenlenmişti. Bendeniz 
geçen yıl Aksaray’da yapılan ikin-
ci etkinliğe davet edilmiştim. Ak-
saray’da yapılan şiir etkinliğinde 
o kadar güzelliklere şahit oldum 
ki bu etkinliğin tekrarını adeta 
iple çektim. 
Aksaray’da yapılan Şiir Akşamın-
da 11 kıtadan oluşan “GELDİM” 
başlıklı şiirimi okumuştum. Bu 
şiirimin ilk dört kıtası şöyle idi:
“Gel” dedi dostlarım, “gel mu-
habbete”,
Nice güzellikler sezdim de gel-
dim.
Ruha nüfuz eden çok hoş sohbe-
te,
Boş gelmedim bunu yazdım da 
geldim.

Öyle muhabbet ki canlara şifa,
Oluştu gönlümde büyük bir sefa,
Terk etti kalbimi dolduran cefa,
Yalnızlık bağımı çözdüm de gel-
dim.

Umutla dolduğum cennet köş-
küyle,
Ruhuma erişen sevda meşkiyle,
İlahi davanın bitmez aşkıyla,
Gönül bahçesinde gezdim de gel-
dim.

Sohbet meclisinde olmaz ki kibir,
Silinir kalpteki leke, pas ve kir,
Doğruya yönelir her yanlış fikir,
Gelirken nefsimi ezdim de gel-
dim.

Anadolu Şiir Akşamlarının 17 
Ağustos tarihinde Kastamonu’da 
yapılacağı gruptan ilan edilince 
çok sevindim ve o güzellikleri 
tekrar yaşamanın heyecanı ile 
doldum taştım. Ancak bir eksiklik 
vardı. O da Konya’dan tek başı-
ma gidip gelmemdi. Aksaray’da, 
Konya’dan tek başıma gitmenin 
yalnızlığını bir daha yaşamak is-
temedim. Bu sebeple organizeye 
büyük emek veren Hüseyin Kır 
hocamıza yazarak Konya’dan 4 
kişi olarak katılacağımızı ilettim. 
Toplam katılımcı sayısı 40 ın 
üzerinde olunca önce tereddütle 
karşılayan Hüseyin Hocam birkaç 
gün sonra talebime olumlu cevap 
verdi. Bu da beni oldukça mem-
nun etti. Hemen kafamda belirle-
diğim isimlerle görüştüm. Onlar-
dan da olumlu cevap alınca yol 
arkadaşlarım belirlenmiş oldu. 
Yola çıkmadan bir gün önce 
Kazım Öztürk Hocam gidemeye-
ceğini beyan etti. Biz de Tayyar 
Yıldırım ve Ahmet Şener kardeş-
lerimle birlikte üç kişi olarak 17 
Ağustos Cumartesi günü sabah 
erken saatte yola revan olduk. 
Kırıkkale, Çankırı güzergâhından 
geçerek yolda tam önümüzde 
meydana gelen ve bizimde 15 – 
20 saniyelik bir farkla kurtuldu-
ğumuz kazayı saymazsak başka 
önemli bir olay yaşamadan 5 sa-
atte Kastamonu’ya ulaştık. 
Kastamonu tarihi bir şehrimiz. 
Her tarafı tarih kokuyor. Şaban-ı 
Veli hazretleri ile başlayan gezi-
miz Mehmet Akif’in vaaz ettiği 
Nasrullah Kadı Camii ile devam 
etti. Kastamonu Kalesi ayrı bir 
güzellik… Kaleden Kastamo-
nu’nun bütün güzelliğini seyret-
mek insana huzur veriyor. Kalede 
20 metre yükseklikte dalgalanan 
şanlı bayrağımızın gölgesi altın-

da BAYRAĞIM şiirimi okumak 
büyük bir haz verdi. İçinde Sa-
habeden Kaysül Hamedânî As-
gar Hazretlerinin türbesi bulunan 
Hepkebirler Camiini ziyaret etmiş 
olmanın mutluluğunu yaşadım. 
Ashabtan Kaysül Hemadâni As-
gar Hazretleri, Ebu Eyyüp El- En-
sari Hazretleriyle İstanbul’un Fet-
hi için yola çıkmış, Eyüp Sultan 
ile birlikte Kastamonu önlerine 
kadar beraber yol arkadaşlığı 
yapmıştır. Ancak bilinmeyen bir 
sebeple Kastamonu’dan ileri git-

memiş, bu şehri mübarek beden-
leri ile şereflendirerek Kastamo-
nu’da kalmıştır. 
Ayrıca Tarihi Kent Müzesini de 
ziyaret ederek yetkililerden aldı-
ğımız bilgilerle Kastamonu hak-
kında bilmediğimiz çok şeyi öğ-
renmiş olduk. Kastamonu Saat 
Kulesi, Sultan II. Abdülhamit 
zamanında, şehrin doğusunda 
bulunan yamaç üzerine Kasta-
monu Valilerinden Abdurrahman 
Nureddin Paşa tarafından 1884-
1885 yıllarında yaptırılmıştır. 
Kulenin saati de Avrupa'dan 
getirtilmiştir. Bediüzzaman Said 
Nursi’nin sürgünde iken Kasta-
monu’da kaldığı evi de ziyaret 
etme imkânımız oldu. 
Kastamonu'da yapılan çekme 
helva tatlısı ve Kastamonu sa-
rımsağı ülke genelinde meşhur-
dur. Cumartesi günü akşamı şiir 
etkinliği icra edildi. Geceyi Şerife 
Bacı Öğretmenevinde geçirdik. 
Benim mide rahatsızlığımın ya-
nında geziden geç ve yorgun dö-
nüleceği endişesi ve Konya yol-
culuğumuzun geceye kalmaması 
için Pazar günkü Kanyon gezisine 
katılamadık. 
Anadolu Şiir Akşamlarının Ci-
hannüma Dayanışma ve İşbirliği 
Derneği tarafından düzenlendiği-
ni yazımın başında belirtmiştim. 
Türk Dil Kurumuna göre cihan-
nüma kelimesinin iki farklı anla-
mı vardır:
İlk Anlamı: Tüm kıtaları ve ülkele-
ri gösteren dünya haritası. İkinci 
Anlamı. Binalara sonradan ekle-
nen ve genellikle camdan yapılan 
çatı katı. Kelime anlamı olarak bu 
şekilde tarif edilen ve 17. yüzyıl-
da literatüre girmiş olan cihan-
nüma kelimesinin sözlük anlamı, 
tüm dünyayı gösteren demektir. 
Mimarlıkta bu kelime, her tarafın 
rahatlıkla izlenebilmesi için cam-
dan yapılmış olan çatı katı anla-
mına gelir.
Cihannüma kelimesi tasavvuf 
edebiyatında ve divan şiirlerin-
de de sıklıkla kullanılır. Örneğin, 
İslam mitolojisinde mecazi an-
lamda kullanılan Ayine-i Cihan-
nüma, tüm dünyayı gösterdiğine 
inanılan ayna manasına gelir. Bu 
sözcük, aynı zamanda insan-ı kâ-
milin kalbi manasında kullanılır.

Genel Başkan Rıza 
Yorulmaz Derneğin 
sitesinde şu görüşle-
re yer veriyor:
“İslâm medeniyetinin 
zemininde, İslâm’ın 
barış iklimini müm-
kün kılan Horasan, 
Bağdat, Endülüs, 
İstanbul ve bunların 
arasındaki gidiş-ge-

lişlerin, coğrafyamızda ürettiği 
değerlerin sahibi olduğumuzun 
bilincinde olarak, insanlığın ya-
şadığı maddî ve manevî sorun-
lara çözüm üretebilme, önerebil-
me, dünyanın neresinde olursa 
olsun ve maruz kalan kim olursa 
olsun, zulme, haksızlığa, adalet-
sizliğe karşı insanlığın vicdanı ve 
sesi olabilme tavrının çok önemli 
olduğunu düşünüyoruz.

Bu tavrın, meselelerin ele alını-
şında ve çözümünde medeniye-
timize ait referansları merkeze 
alıp, akl-ı selimi harekete geçir-
menin ve işe koşmanın metodu-
nu oluşturarak ve bu metodun 
işletilmesini sağlayarak tahakkuk 
edeceğine inanıyoruz.

Bu anlamda zihinsel kodları dü-
zeltmek, diğer bir deyişle Müslü-
man zihnini inşa etmeye katkıda 
bulunmak için çalışmak gerektiği 
malumdur. Ve yine fikrî anlamda 
üretmek ve ahlâkî anlamda “ol-
mak” gayreti gereklidir. Ayrıca 
bir yenilenme sürecinin başla-
tılması da kaçınılmazdır. Bugün 
bizim için aşağıdaki hususların 
önemli olduğunu belirtmek isti-
yoruz:
 1.Tarihten aldığı ilhamla gele-
ceği inşa edebilmek için gayret 
etmek.
 2. Kalbimizi yeniden inşa etmeye 
çalışmak.
 3. Yeniden ihya hareketini baş-
latmak.
 4. Ümmet bakışı ile düşünmek, 
çalışmak, üretmek, başkalarıyla 
ilgilenmek, nihayet insana ve in-
sanlığa faydalı olmak.
 5. İyi insan olmak için çalışmak.”

Bu gaye uğruna faaliyet yapan 
Cihannüma’nın düzenlediği Ana-
dolu Şiir Akşamları ismi bile de-
rin anlam ifade eden bir etkinlik 
olarak zihnimizde ve ruhumuzda 
yer etti.  
Bugün Türkiye Cumhuriyeti sı-
nırları dâhilindeki Anadolu olarak 
adlandırdığımız büyük yarımada 
parçası tarihi ve kültürel açıdan 
inanılmaz bir zenginliğe sahip… 
Dil, kültürün önemli bir parçası-
dır. Kullandığımız yer adları, bu-
rada yaşamış topluluklara ve kül-

türlere dair bize çok 
şey söylemektedir. 
Anadolu dediğimiz bu 
topraklara henüz Türk 
halkları yerleşmeden 
önce buralarda sayı-
sız uygarlıklar yaşadı. 
Anadolu kelimesinin 
Türkçedeki "ana-dolu, 
anaların diyarı" gibi 
anlamlarının yanında 

kelimenin tarihi, Türklerin Ana-
dolu’ya girişinden çok öncesine 
uzanıyor. Kelimenin kökeni, Yu-
nancadaki “Güneş'in yükseldiği 
yer” anlamındaki Αnatolí’den ge-
liyor. 
Şiir Akşamları etkinliğine böyle-
sine derin bir anlamı olan ANA-
DOLU ismi verilmesi oldukça 
isabetli olmuştur. Bu yıl ki şiir 
etkinliğine çeşitli illerden 35 şair 
katıldı. Her biri harika şiirler oku-
dular. Okunan şiirler ruhlarımızı 
ilmek ilmek dokudu. Gazze ve Fi-
listin konulu şiirler ön planda idi. 
Bunun yanında çeşitli konularda 
okunan şiirler de vardı.  
Şiir, candır, canandır, değerdir, 
kültürdür. Şiir hayallerin, sevinç-
lerin, acıların, hasretin, sevdanın, 
umudun, tarihin manzum olarak 
aktarılması, yani gönülden ko-
pan damlaların duygu ve ahenk 
olarak yansımasıdır. Şiir ruhu 
incelten, kalplere Yunus’un di-
liyle Yaratan’dan ötürü yaratılanı 
sevmenin formülünü yerleştiren, 
insaf, merhamet duygularının 
toplumda çoğalmasına vesile 
olan, sevgi, saygı, hürmet gibi 
güzelliklerin artmasına yol açan 
önemli bir faktördür. Şiir bede-
ni, ruhu ve gönlü her türlü yor-
gunluktan arındıran, pasiflikten 
aktifliğe, çirkinlikten güzelliğe, 
karanlıktan aydınlığa ulaştıran 
edebi bir sanattır. Şiir kaynağı 
kalp olan her türlü mutluluk ve 
hüzünleri tattıran, insana keyif 
veren akıcı, sürükleyici tarzda 
içimizden dökülen duygu ve dü-
şünce yoğunluğudur. Şiir kalpten 
taşarak dökülen, dilden dizeler 
halinde yansıyan çağlayan bir 
duygu, sel olup akan bir ruhsal 
hareketlilik, coşku dolu bir dü-
şünce, olağanüstü bir his barın-
dıran ve güzellikler içeren anla-
tım biçimidir. Şiir türkülerimizin, 
marşlarımızın, destanlarımızın, 
ağıtlarımızın, ninnilerimizin se-
vinç ve kaygılarımızın ifadesidir. 
Şiir ruhu harekete geçiren, gö-
nülleri coşturan, duyguları kıya-
ma kaldıran, düşünceleri güzel-
leştiren, birlik- bütünlüğümüze 
ve kardeşliğimize katkı yapan, 
milli duygularımıza tercüman 
olan ezgidir, dizelerdir. Şiir öyle 
bir sanattır ki kaynağı yürektir, 

uyarıldığı yer yürektir, etkisi yü-
reğedir. Yani yüreği etkileyen en 
büyük yürek sesi, yürek eseridir. 

Şiir gerektiğinde düşmana keskin 
kılıç, dosta şefkatin, merhametin, 
güvenin anahtarıdır. Şiirde oku-
yanı ve dinleyeni büyüleyen bir 
sır, bir güzellik, çözülemez bir 
gizem, kulağa hoş gelen bir söz 
dizisi vardır.
Anadolu Şiir Akşamlarında bu 
duygularla dolup taştım. Kısaca 
her şeyi ile mükemmel olan ve 
ruhumuzda iz bırakan bir etkin-

liği daha geride bırakmış olduk. 
Anadolu Şiir Akşamlarının yeni 
etkinliklerini sabırsızlıkla bekle-
yeceğim. Şunu da ilave edeyim. 
Programın bitiminde Vali Meftun 
Dallı beye kitaplarımı takdim et-
tim. Kendisi de şair olan Sayın 
Valimize kendimi tanıttığım anda 
beklemediğim bir cevap verdi: 
“Salih bey ben sizi tanıyorum ve 
çalışmalarınızı ilgiyle takip edi-
yorum” demez mi? Şaşırdığım 
kadar da memnun olmuştum.  
Daha önceki kitaplarımı geçen yıl 
kendisine takdim ettiğim Genel 
Başkan Rıza Beye son kitabımı 
takdim ederken ondan da şu söz-
leri duymak mutluluk verici idi: 
“Faaliyetlerinizi yakından takip 
ediyor ve takdir ediyorum.”
Vali Meftun Dallı beyle birlikte 
programdan sonra salona geçtik. 
Salonda yine şiir okumaları de-
vam etti. Vali bey Konya’dan be-
raber gittiğimiz Ahmet Şener’in 
okuduğu “ALİ GELİYOR” şiirinin 
hikâyesi ile birlikte şiiri tekrar 
dinlemek istedi. Ahmet kardeşim 
de daha coşkulu bir şekilde bu 
isteği yerine getirdi. 
Bu harika etkinliği düzenleyen 
başta Cihannüma Genel Başkanı 
Rıza Yorulmaz Bey olmak üzere 
büyük bir gayretle çalışan Hü-
seyin Kır Hocama, emeği geçen 
tüm yetkililere, ev sahipliği ya-
pan Cihannüma Kastamonu teş-
kilatına, özellikle şiir sever Vali 
Meftun Dallı Beye ve katılan tüm 
şair dostlara şükranlarımı sunu-
yorum. Gelecek programlarda 
buluşmak üzere İnşaAllah...
Bendeniz programda MESCİD-İ 
AKSA’NIN DİLİNDEN” şiirimin 
bir bölümü ile YANAR YÜREĞİM 
şiirimi seslendirdim. Program-
da okuduğum şiirlerimle yazı-
mı sonlandırıyorum. Sağlıklı ve 
mutlu yarınlar diliyorum. 
Kudüs, Gazze, Şeria her bir ya-
nım yanıyor,
Filistinli Mü’minin ta yüreği ka-
nıyor.

Siyonistler doymuyor katliama, 
vahşete,
Kapılıyor çocuklar şiddetli bir 
dehşete.

Bin parçaya bölünmüş o küçücük 

bedenler,
Şehadete yürüyor, cihada azme-
denler.

Bombaların altında masumlar in-
lemekte,
Bu feryat figanını acep kim din-
lemekte?  

Sel akıyor gözlerden, kan gölü 
oldu her yer,
Öyle bir acıdır ki ölümden daha 
beter.

Filistin’deki yangın her geçen 
gün büyüyor,
İki milyar Müslüman mışıl mışıl 
uyuyor.

Ne oldu kardeşliğe? tek vücuttuk 
ya hani,
Kimseden ses çıkmıyor, delmiş 
kalbimi cani.

Hani nereye gitti, dünyayı fethe-
denler,
Bir gün hesap verecek bu zulmü 
seyredenler.

YANAR YÜREĞİM

İzzet şehridir o şehit diyarı,
Yok oluyor Gazze yanar yüreğim.
Cennet-i Firdevs’in en bahtiyarı,
Boğuluyor Gazze kanar yüreğim.

Filistin ağlarken haramdır gül-
mek,
Atılmış boynuna kementten il-
mek,
Esaret yerine şereftir ölmek,
Can veriyor Gazze donar yüre-
ğim.

Siyonist şeytanlar Gazze’yi seçti,
Bu şerefli şehre ölümler saçtı,
Doymadı zalimler doğradı biçti,
Şehidin kalbine konar yüreğim.

Bombalar yağıyor, her taraf vi-
ran,
Ruhumda sönmeyen büyük bir 
hicran,
Dillerde sürekli Allah’a şükran,
Benim de enkaza döner yüreğim.

Bombalar yanında açlık da mev-
cut,
Yeni bir Kerbelâ bulmuştur vü-
cut,
Saldırıyor Yezit, Firavun, Nemrut,
Kahrolur, tükenir, söner yüreğim.

Harim-i İsmet’e daldı reziller,
Bütün dünya suskun lâl olmuş 
diller,
Zulmü önlemeye uzanmaz eller,
Şehitler kanıyla yunar yüreğim.

Bebek çığlığından titriyor gökler,
Arzı sallamakta, sökülen kökler,
Sırtımıza bindi manevi yükler,
Her daim Gazze’yi anar yüreğim.

Yükselir feryatlar arşı âlâya,
Yönelmekte Gazze ancak Mev-
lâ’ya,
Dualar, niyazlar bir Teâlâ’ya,
İmanla, bâtılı yener yüreğim.
 
Yok mu bir Ömer ya da Selahad-
din,
Uyanalım artık emrediyor din,
Ne zaman kalkarsa ayağa 
Mü’min,
Benim de o zaman diner yüre-
ğim. 

Mücahide zafer bahşeder Allah,
Direniş sonunda var kesin felah,
Rabbim verecektir mutlak inşi-
rah,
Şehide bin selam sunar yüreğim.
SALİH SEDAT ERSÖZ

CİHANNÜMA VE ANADOLU ŞİİR AKŞAMLARI

haber@konyayenigun.com
SALİH SEDAT ERSÖZ
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Tecrübeli, Teknik Resim OkuyabilenTecrübeli, Teknik Resim Okuyabilen
 Kaynakçılar Kaynakçılar 
TornacılarTornacılar 
BoyacılarBoyacılar

Değirmen sektöründe tecrübesi Değirmen sektöründe tecrübesi 
bulunan, elek kasasından anlayan bulunan, elek kasasından anlayan 

MarangozMarangoz
  Alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Firmamız bünyesinde 
istihdam edilmek üzere ;

Konya Organize Sanayi Bölgesi Evrenköy Caddesi 

3 Nolu Sokak No: 16 • Tel:0332 239 11 12 

ŞİRKETİMİZ  BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

DÜZGÜNLER PLASTİK MAK. 
MET. NAK. SAN VE TİC. LTD. ŞTİ.

"PVC EXTRUDER 
OPERATÖRÜ"

"FORKLİFT OPERATÖRÜ"

"SEVKİYAT SORUMLUSU"

"VASIFSIZ BAY ELEMANLAR"
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www.mekpanpanel.com
Büyükkayacık Osb Mah. 7. Sok. No: 11/1 Selçuklu/Konya

T. +90 332 239 21 44 - +90 850 522 01 42

Konya 3. OSB’de Sandviç Panel üretimi yapan
firmamızın üretim bölümünde çalıştırılmak üzere

Askerlik engeli olmayan 20-35 yaş arası
BAY elemanlara ihtiyacımız vardır.

ELEMAN
ARIYORUZ

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

FORKLİFT OPERATÖRÜ
ÜRETİM PERSONELİ

ELEMAN İLANI ÇÖZÜM 
MERKEZİ 444 51 58

Personel sıkıntınıza çözüm üretiyor, ihtiyacınız olan 
eleman talebinizi gerekli tüm bölgelere ulaştırıyoruz.

Çimler ateş ediyor!
Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor’un maçlarını oynadığı Büyükşehir 
Belediye Stadyumu’nun bakımları ve temizliği düzenli olarak yapılıyor

Yeni sezon öncesi stadyumda 
koltuk yenileme çalışmaları, loca 
ve tribün düzenlemeleri yapıldı. 
Stadyum, pırıl pırıl oldu. Geçtiğimiz 
günlerde oynanan Konyaspor-Ga-
latasaray maçının ardından stad-
yum yine temizlenerek, bir son-
raki maç için hazır hale getirildi. 
Konyaspor, yönetimi özellikle yeni 
sezona çimleri özel olarak hazırla-
dı. Çimlerin düzenli olarak bakımı 
yapılıyor. Günlük sulanan çimler 
eşsiz görüntüsüyle Konyasporlu 
taraftarlardan büyük takdir toplu-
yor. Konyaspor yönetimi ise ta-

raftarlardan stadyuma her daim 
dikkatli davranması ve temiz tutul-

ması noktasında ricada bulunuyor.   
n SAMET AKTAŞ

Eski Konyasporlu, Bursaspor’a imza attı
TÜMOSAN Konyaspor’a büyük umutlarla transfer edilen ve 

sakatlığı nedeniyle eleştirilerin hedefi olan Muhammet De-
mir ile yollar çok önceden ayrılmıştı. Konyaspor camiasında 
gösterdiği performansla eleştirilerin hedefi olan Muhammed 
Demir’in yeni takımı ise futbolseverleri hayrete düşürdü. Tec-
rübeli isim, eski takımı Bursaspor’a geri döndü. Son zaman-
larda mali açıdan ciddi zorluklar çeken Bursaspor Kulübü, tec-
rübeli futbolcu Muhammet Demir’i transfer ettiğini duyurdu. 

BURSASPOR DUYURDU
TFF 3. Lig’de mücadele edecek olan Bursaspor, transfer-

lerine devam ediyor. Yeşil-beyazlı kulüp, çilek transfer olarak 
nitelendirdiği Muhammet Demir transferini gerçekleştirdi. 
Bursaspor, sosyal medya hesaplarından yaptığı açıklamada, 
“Ailene Hoş Geldin Muhammet Demir!” ifadesiyle transferi 
resmen duyurdu. Bursaspor altyapısında yetişen 32 yaşındaki 
futbolcu, Gaziantepspor, Trabzonspor, Sivasspor, Başakşe-
hir, Gaziantep FK ve Konyaspor formaları giydi. Demir Kon-
yaspor’da 32 maçta 7 gol atmıştı. 
 n SPOR SERVİSİ
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Ömer Korkmaz: Takviye yapabiliriz
Anadolu Kartalı TÜMOSAN 

Konyaspor Başkanı Ömer Kork-
maz ve beraberindeki yönetim 
kurulu üyeleri Türkiye Spor Ya-
zarları Derneği (TSYD) Konya 
Şubesini ziyaret etti. Dernek 
binasında gerçekleşen ziya-
rete Konyaspor Başkanı Ömer 
Korkmaz, Başkan Yardımcısı ve 
Genel Sekreter Mustafa Başoda 
ile Basın Sözcüsü Nuri Kaymak 

katıldı. 
TSYD Konya Şube Başkanı 

Murat Dönmez ziyaretten duydu-
ğu memnuniyeti dile getirirken 
Konyaspor’a yeni sezonda başa-
rı dileğinde bulundu. Dönmez, 
Konyaspor’un Süper Ligde kalıcı 
olmasının gerektiğini, geçtiği-
miz sezonu unutarak yarınlara 
daha güvenli bakarak başarılar 
elde etmesinin büyük anlamlar 

taşıdığını söyledi.  Konyaspor 
Başkanı Ömer Korkmaz ise zor 
bir sezonu geride bırakarak yeni 
sezona yeni umutlarla girdikleri-
ni ve güzel bir aile ortamı oluş-
turduklarını ifade etti 

KONYASPOR YENİLENDİ
Korkmaz: “Bildiğiniz gibi zor 

bir sezonu geride bırakarak yeni 
bir sezona girdik. Yeni bir yapı-
lanma içine giderek takımımızı 

neredeyse yeniledik. Şu ana ka-
dar yönetim olarak istediğimiz 
ve arzuladığımız takım ortamını 
yakaladık.  İçeride hem yönetim 
olarak hem takım olarak iyi bir 
sinerji var. Mali problemlerimiz 
devam ediyor. Bunları çözmek 
için de çalışmalarımız sürüyor” 
dedi.

TAKVİYE GELEBİLİR
Transfer konusunda da açık-

lamalarda bulunan Korkmaz sto-
per transferi yapacaklarını çok 
fazla uygun durumun oluşması 
halinde belki bir takviye daha 
yapabileceklerini söyledi. Kork-
maz, Transfer edilen sağ bek 
transferinin şartlar dahilinde en 
uygun oyuncu olduğunu şu anda 
antrenman eksiğinin bulunduğu-
nu giderdikten sonra da kadroya 
gireceğini umduğunu söyledi. 

Ziyaret sonunda Konyaspor Baş-
kanı Ömer Korkmaz TSYD Konya 
Şube Başkanı Murat Dönmez’e 
çift başlı kartal maketi hedi-
ye etti.  Ziyarette TSYD Konya 
Şubesi Yönetim Kurulu üyeleri 
Hüseyin Avni Uğur, Mürsel Çe-
tin Abdullah Leblebici ve Ferhat 
Türkoğlu da ziyarette hazır bu-
lundu
n SPOR SERVİSİ

Metin: Güçlü bir takımız!
16 Yaş Altı Kız Milli Takım Antrenörü Erkan Metin, iyi maçlar oynadıklarını ifade ederek, “Zaten geldiğimizden beri tek he-
defimiz üst gruba çıkmak ve A Ligi’ne yükseltmekti. Bunu başarabilecek gücümüz var Savunma anlamında çok iyiyiz” dedi

Bayanlarda 16 yaş Bayan Milli Ta-
kımı fırtına gibi esmeye devam ediyor. 
16 Yaş Altı Kız Milli Takımımız, Avru-
pa Şampiyonası B Ligi'ndeki dördün-
cü maçında İrlanda’yı 61-50’lik skorla 
mağlup etmeyi başardı. Ay-yıldızlıla-
rımız müsabakaya Irmak Alkaya, Be-
güm Demir, Defne Çınar, Berfin Şahin 
ve Naz Secerlioğlu beşiyle başladı. 
Millilerimiz karşılaşmanın ilk yarısını 
29-23 önde tamamladı. 16 Yaş Altı 
Kız Milli Takımımızda Irmak Alkaya 
13 sayı - 1 ribaund ve Berfin Şahin 
11 sayı - 14 ribaund ile mücadeleyi 
tamamladı.  Altın kızlar çeyrek finalde 
22 Ağustos Perşembe günü Avustur-
ya ile karşı karşıya gelecek. 

ÇOCUKLAR İYİ OYNUYOR
16 Yaş Altı Kız Milli Takım Ant-

renörü Erkan Metin, maç sonu Yeni-

gün Gazetesi Spor Muhabiri Samet 
Aktaş’a özel açıklamalarda bulundu. 
Metin, savunma anlamında iyi işler 

çıkardıklarını anlattı. Güçlü bir ekip 
olduklarını, birlik ve beraberlik olduğu 
sürece her zorluğun üstesinden ge-

lebileceklerini kaydeden Metin, “Belli 
bir farka kadar kaybetsek te grup 
birincisiydik. Çocuklar maçı sonuna 

kadar bırakmadılar ve kazanmayı 
bildiler. Grup birincisi olduk. Zaten 
geldiğimizden beri tek hedefimiz üst 

gruba çıkmak ve A Ligi’ne yükselt-
mekti. Bunu başarabilecek gücümüz 
var. Çocuklarımız iyi oynuyor” dedi. 

SAVUNMADA İYİYİZ
Savunma anlamında her maç 

öncesi ciddi planlamalar yaptıkları-
na değinen Metin, “Bu konuda çok 
iyiyiz. Kampın ilk toplantısından beri 
söyledik, bizi şampiyon yapacaksa 
savunmamız yapacak dedik. Biz ken-
dimize bir hedef koyduk. Rakiplere 50 
sayının üzerinde vermemeyi amaç-
ladık. Bugüne kadar hepsini tuttuk. 
Şuan 4 maçta da hedefimizi tuttur-
duk. Çocuklar çok çalıştı. Çok agre-
sif oynadık. Zaten galibiyetler almak 
istiyorduk. Her top bizim için değerli. 
Bu doğrultuda özel antrenmanlar ger-
çekleştirdik” ifadelerini kullandı. 
n SAMET AKTAŞ

1922 Konyaspor, umut veriyor
Bu sezon Teknik Direktör İsmail 

Aksu, yönetiminde üst sıraları hedef-
leyen yavru kartal 1922 Konyaspor, 
hazırlıklarını Karpete’de sürdürüyor. 
Yapılan transferlerle takımını güç-
lendiren 1922 Konyaspor, yeni sezon 
hazırlıklarına tam gaz devam ediyor. 
Hazırlık maçlarını aksatmayan yeşil 
beyazlılar, şimdiye kadar gösterdiği 
performansla alkışları topladı. Top-
lamda 3 hazırlık maçı yapan 1922 
Konyaspor, henüz maç kaybetmedi. 
Yeşil beyazlılar en son ki hazırlık 
maçında Muşspor’u 2-0’lık skorla 

geçerek, lig öncesi umut verdi. Yeşil 
beyazlılara galibiyeti getiren golleri 
Berkay Sezer ile Muhammed Sak 
attı. 

KARİMAN’DAN SELÇUK 
ÜNİVERSİTESİ’NE ZİYARET

Öte yandan 1922 Konyaspor 
Kulüp Başkanı Mustafa Kariman ve 
yönetim kurulu üyeleri Selçuk Üni-
versitesi Rektörlüğü’ne atanan Prof. 
Dr. Hüseyin Yılmaz’a hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu. Ziyarette yavru 
kartal için fikir alışverişinde bulunul-
du. n SPOR SERVİSİ
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SİDNEY OLİMPİYATLARI (10)
Gazeteci-Yazar Ömer Altay, olimpi-

yat tarihini kaleme almaya devam ediyor. 
Sidney Olimpiyatlarında okçuluk, 

atletizm, beyzbol, basketbol, badminton, 
boks, kano, bisiklet, atlama, binicilik, es-
krim, futbol, jimnastik, hentbol, hokey, 
halter, judo, modern pentatlon, kürek, 
yelken, atıcılık, softbol, yüzme, senkro-
nize yüzme, masa tenisi, tekvando, tenis, 
triatlon, voleybol, sutopu ve güreş disip-
linlerinde müsabakalar yapıldı. Engelli 
sporcuların katıldığı Tekerlekli Sandalye 
Yarışları ise gösteri mahiyetindeydi.

SİDNEY OLİMPİYATLARINDA 
MADALYA KLASMANI

Oyunlarda ABD en çok altın madal-
yayı alan ülke olmanın yanında genel 
toplamda da birinci oldu. Klasman şöy-
le  oluştu: 1. Amerika Birleşik Devlet-
leri 37 altın, 24 gümüş, 31 
bronz, 92 toplam, 2. Rusya 32 altın, 28 
gümüş, 28 bronz, 88 toplam, 3. Çin 28 
altın, 16 gümüş, 15 bronz, 59 top-
lam, 4. Avustralya 16  altın, 25 gümüş, 
17 Bronz, 58 toplam, 5.  Almanya 

13 altın, 17 gümüş, 26 bronz, 56 toplam, 
6. Fransa 13 altın, 14 gümüş, 11 bronz, 
38 toplam, 7.. İtalya 13 altın, 8 gü-
müş, 13 bronz, 34 toplam, 8. 
 Hollanda 12 altın, 9 gümüş, 4 bronz, 25 
toplam, 9. Küba 11 altın, 11 gümüş, 7 
bronz,  29 toplam, 10. Büyük Britanya 11 
altın, 10 gümüş, 7 bronz, 28 toplam.
YASAK MADDE KULLANAN SPORCU 

MADALYALARINI İADE ETTİ
ABD adına yarışan Marion Jones, 

Eylül 2000'den Temmuz 2001'e kadar 
tetrahidrogestrinon (THG) kullandığını 
itiraf ederek, Sidney Olimpiyatlarında 
kazandığı 2 altın ve 2 bronz madalyayı 
iade etti. IOC'de resmî olarak Jones'un 
madalyalarını geri aldı ve sporcuya 2 
yıl boyunca da IAAF bünyesindeki ya-
rışmalardan da men cezası verdi.

İNGİLİZ KÜREKÇİ REKOR KIRDI
İngiliz kürekçi Steven Redgrave 

1895 yılından beri olan Oyunlarda beş 

defa üst üste Olimpiyat altın madal-
yası kazanarak “üst üste en çok altın 
madalya alan erkek sporcu” unvanını 
elde etti. Sri Lanka’nın Olimpiyat tari-
hinde ilk madalya kazanan kadın spor-
cusu da Susanthika Jayasinghe oldu. 
17 yaşındaki Avustralyalı yüzücü Ian 
Thorpe, katıldığı ilk Olimpiyat yarışında 
400 metre serbest stilde kendine ait 
dünya rekorunu kırarak alın madalyayı 
kazandı.

Kübalı ağır sıklet boksör Felix Sa-
von Barcelona ve Atlanta’dan sonra 
Sidney’de de Rus rakibi Sultan İbra-
gimgov’u yenerek üst üste üçüncü 
altın madalyasını kazandı. ABD softbol 
takımı da ilk üç maçını kaybederek 
başladığı müsabakalar dizisinin sonra-
ki maçlarında, yenildiği rakipleri de dâ-
hil bütün takımları yenerek Olimpiyat 
şampiyonu oldu. Kano-kayakta Alman 
Birrgit Fischer çift kadınlar ve dörtlü 

yarışta Olimpiyat şampiyonluğunu üst 
süte altıncı defa kazandı.

EFSANELER DE YENİLİR
Efsanevi Rus güreşçi Aleksandr 

Karelin kariyerindeki ilk yenilgisini 
Sidney Olimpiyatları finalinde aldı. 
Uzatmalara kalan müsabakada puan 
alamayan Karelin gümüş madalya ile 
yetinmek zorunda kaldı ve dördüncü 
şampiyonluğa ulaşamadı.

PARALİMPİK ORGANİZASYONU
2000 Yaz Paralimpiyatları organi-

zasyonu, SPOC- Sidney Paralimpiyat 
Organizasyonu Komitesi sorumlu-
luğunda gerçekleştirildi. Paralimpik 
Oyunlarının çoğu modası geçmiş ola-
rak değerlendirilse de, birçok program 
Olimpik ve Paralimpik Oyunlar olarak 
birlikte tasarlandı.

Olimpiyat Oyunlarının resmi mü-
sabakaları dışında, müsabaka alanla-
rının civarında Sidney Olimpik Sanat 
Festivali ve Olimpiyat meşalesi koşusu 
gibi organizasyonlar da yapıldı.

Devam edecek




